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cena 300 dinarjev 
številka 46 (901) 

glasilo socialistične zveze delovnega ljudstva velenje titovo velenje, 19. novembra 1987 

Zbor združenega dela Sob Velenje 

Pospešiti prekvalifika-
cije invalidov 

O najpomembnejši točki zad-

njega zasedanja vseh treh zborov 

velenjske občinske skupščine, o 

izvajanju stališč in sklepov občin-

ske skupščine s področja onesna-

ževanja okolja ter operativnem 

programu uresničitve teh sklepov, 

smo pisali že v prejšnji številki 

Našega časa, tokrat pa namenimo 

nekaj pozornosti še ostalim to-

čkam dnevnega reda. 

Predstavnik začasnega kolegij-

skega poslovodnega organa 

Elektrokovinske opreme je po-

dal poročilo o uresničevanju 

ukrepov družbenega varstva v 

tem delovnem okolju. Poudaril 

je, da so bili storjeni od 20. apri-

la, ko so zbori skupščine izrekli 

ta ukrep, pomembni koraki, ki se 

kažejo v boljših poslovnih rezul-

tatih, vseh problemov pa j im še 

ni uspelo razrešiti. V tem času že 

pripravljajo sanacijski program, 

ki bo osnova nadaljnjemu razvo-

j u te delovne organizacije. 

Precej pozornosti so namenili 

delegati zbora združenega dela 

tudi analizi socialnih razmer, 

uresničevanju socialnovarstve-

nih pravic ter problematiki inva-

lidnosti v občini Velenje. Dogo-

vorili so se, da bo posebna komi-

sija v vseh ozdih pregledala sa-

moupravne akte ter njihovo us-

klajenost z invalidsko zakonoda-

j o . Zahtevali so takojšnje skraj-

šanje postopkov za prekvalifika-

cije ter spremembo republiškega 

zakona, ki določa nominalno na-

dcomestilo osebnega dohodka. 

Mfenili so tudi, da bi morali v 

vsaki delovni organizaciji zahte-

vati konkretno odgovornost po-

sameznih poslovodnih in stro-

kovnih delavcev, ki ne uresniču-

jejo dogovorjenih sklepov za 

preprečevanje invalidnosti. Veli-

ko nalog s področja preventivne-

ga zdravstvenega varstva pa so 

naložili tudi Zdravstvenemu cen-

tru. V vseh delovnih okoljih so 

dolžni preveriti socialne razmere 

svojih delavcev in j ih po možno-

stih tudi razrešiti. Zaradi visoke 

inflacije, so menili delegati, je 

treba sproti revalorizirati social-

no varstvene pomoči. Delegati 

zbora združenega dela so tudi 

podprli tista delovna okolja, ki 

nameravajo ustanoviti invalidske 

delavnice (Gorenje, RLV). 

Delegati zbora združenega de-

la so se podrobno seznanili še z 

osnutkom zazidalnega načrta 

Starega Velenja, ki predvideva 

prenovo starega mestnega jedra, 

investitorstvo pa naj bi prevzela 

samoupravna stanovanjska skup-

nost občine Velenje. K prenovi 

naj bi prestopili v naslednjem 

srednjeročnem obdobju, pred 

tem pa bo potrebno razrešiti veli-

ko vprašanj, med drugim zagoto-

viti potrebna stanovanja za te 

prebivalce. Delegati so podprli 

tudi gradnjo načrtovane čistilne 

naprave, za katero smo Velenjča-

ni dolžni zagotoviti le 40 odsto-

tkov potrebnih sredstev, pa še to 

je zelo velik zalogaj, saj pomeni 

to dobre 3 milijarde dinarjev. 

Delegati zbora združenega de-

la so na zadnjem zasedanju pod-

prli še osnutek odloka o zagota-

vljanju sredstev za kritje stroškov 

za vzdrževalna dela na skupnih 

objektih in napravah na meliora-

cijskih območjih občine Velenje. 

M. Zakošek 

Zbor krajevnih skupnosti 

Onesnaženo okolje — 
naš skupni sovražnik 

Vsi, ki se redno udeležujemo 

zaasedanja zbora krajevnih skup-

ncosti smo bili prepričani, da bo-

dio delegati tega zbora namenili 

vsso pozornost poročilu sozda 

RLek in izvršnega sveta o izvaja-

njju stališč in sklepov skupščine 

olbčine Velenje s področja ones-

naževanja okolja, analizi social-

niih razmer in uresničevanju soci-

allnovarstvenih pravic v velenjski 

okbčini. Morda se bodo nekoliko 

zaamislili tudi nad številkami in 

ddejstvi na področju invalidnosti 

puri nas. Pa smo se krepko ušteli. 

V/eč kot polovico časa zasedanja 

sco namreč namenili peti točki 

ddnevnega reda — predlogu ope-

raativnega programa izvedbe skle-

poov skupščine občine Velenje s 

poodročja onesnaževanja okolja. 

Do zapletov je prišlo že na sa-

mmem začetku zasedanja. Delegati 

kkrajevne skupnosti Zavodnje so 

nnamreč zahtevali umaknitev te 

tctočke z dnevnega reda na pri-

hihodnjo sejo. Do takrat naj bi ta 

piprogram dopolnili z njihovimi 

sesedanjimi zahtevami. Po skoraj 

d'dvournem prepričevanju in do-

k.kazovanju, da pomeni umik sa-

mmo odložitev izvajanja nalog s 

pipodročja ekologije, sprejetih na 

jujunijski skupščini, so delegati na-

p<posled glasovali za predlog ome-

njnjenega operativnega programa. 

Sicer pa so v razpravi o tem 

vjvprašanju poudarili, da smo v 

olobčini na področju varovanja 

olokolja naredili od junijske skup-

ščščine do meseca oktobra letos 

vsvsaj toliko kot v zadnjih desetih 

le letih. Predlog je dobra osnova za 

iz izvajanje sprejetih sklepov in sta-

li; lišč, z njegovim sprejemom pa za 

vsvse nosilce nalog obvezujoč. Če-

pi prav je čas sovražnik vseh, so te-

iz žave na področju ekologije tako 

v« velike in zahtevne, da se čez noč 

n( ne da ničesar narediti. Če hoče-

m mo biti pri tem še uspešnejši, je 

tr treba upoštevati možnosti dane-

gž ga trenutka, biti enotni, pred-

vs vsem pa potrpežljivi. 

Pri ostalih točkah dnevnega 

reda pa so se delegati zbora kra-

jevnih skupnosti povsem sogla-

šali s sklepi in stališči oziroma 

določili, zapisanimi v gradivu. 

Tako je brez posebnega zanima-

nja »šlo mimo« poročilo o izva-

janju začasnih ukrepov družbe-

nega varstva v delovni organiza-

ciji E K O Titovo Velenje, kaj do-

sti delegatov ni »zbodlo« število 

invalidnih oseb in višina nado-

mestil zadnje. Prav tako pa niso 

imeli kaj dodati k osnutku odlo-

ka zazidalnega načrta Staro Vele-

nje in k zagotavljanju sredstev za 

kritje stroškov za vzdrževalna de-

la na skupnih objektih in napra-

vah na melioracijskih območjih 

Šaleške doline. Pri obravnavi in-

formacije o pripravah na izgrad-

njo centralne čistilne naprave 

odpadnih voda Šaleške doline 

pa so menili, da ta kaže na eko-

loško zavest odgovornih. Izgrad-

njo slednje je treba izvesti do 

konca, zanjo pa v naslednjih le-

tih zagotoviti tudi denar. 

Ob koncu poročila o torkovem 

zasedanju zbora krajevnih skup-

nosti naj zapišemo še to, da so 

na tej seji delegati zastavili najra-

zličnejšim organom in organiza-

cijam največ delegatskih vpra-

šanj doslej. Po besedah predsed-

nika tega zbora Jožeta Krka je to 

povsem razumljivo glede na 

aktivnosti, ki j ih na vseh področ-

j ih dela in življenja vodi v tem 

trenutku naša družbenopolitična 

skupnost. _ t p 

Člani velenjskega predsedstva niso skoparili z vprašanji o tem in onem 

Občinski komite ZKS Velenje 

Nadaljevanje še v Titovem Velenju 
Na pobudo predsedstev občin-

skih komitejev zveze komunistov 

Velenje in Slovenske Konjice, 

predvsem v želji po tesnejšem so-

delovanju in izmenjavi izkušenj s 

področja organiziranosti in metod 

dela, je bila prejšnji četrtek v Ko-

nusovih prostorih v Slovenskih 

Konjicah skupna seja članov obeh 

predsedstev. 

Člani velenjskega predsedstva 

so si najprej z zanimanjem ogle-

dali bogato in raznoliko proiz-

vodnjo v Konusu, ki je v konjiški 

občini med uspešnejšimi v načr-

tovanju in prestrukturiranju pro-

izvodnje in pri izvozu. Zato ni 

naključje, da je bil ta kolektiv go-

stitelj skupnega sestanka obeh 

predsedstev. Generalni direktor 

Konusa je orisal razvoj in na-

daljnje usmeritve te delovne or-

ganizacije in med drugim dejal, 

da gre uspešnost pripisati tudi 

dobremu delu vseh družbeno-po-

litičnih organizacij in samou-

pravnih organov. Skratka, ugoto-

vimo lahko, da je moč dobro go-

spodariti tudi v sedanjih težkih 

trenutkih, le znati in hoteti je tre-

ba. 

V drugem delu skupne seje so 

se Velenjčani seznanili z delom 

in usmeritvami občinskega komi-

teja Slovenske Konjice. Nekate-

re njihove bogate izkušnje bodo 

zagotovo dobrodošle velenjske-

mu predsedstvu. Zlasti idejno-

politično usposabljanje imajo 

dobro in uspešno organizirano. 

Preden so se razšli je sekretar 

O K ZKS Velenje Drago Blagus 

izročil sekretarki konjiškega ko-

miteja spominek iz Titovega Ve-

lenja, ploščo lignita, ob tej priliki 

pa člane predsedstva iz Sloven-

skih Konjic povabil v Titovo Ve-

lenje. Tu naj bi nadaljevali sode-

lovanje, za katerega sta se dome-

nili obe predsedstvi. 

B. Mugerle 

Človek človeku 
Doseženi rezultati katerekoli soli-

darnostne akcije, ki jo je v naši občini 
pripravila občinska organizacija Rde-
čega križa, pričajo o visoki zavesti de-
lovnih ljudi in občanov Šaleške doline. 
Tudi zadnja tovrstna akcija Človek 
človeku je pokazala, da kljub lastnim 
težavam znamo prisluhniti in pomagati 
drugim v stiski. 

Do konca prejšnjega tedna se je na 
posebnem žiro računu za pomoč priza-
detim v Pomurju oziroma pomoči po-
trebnim zbralo 3.767.345 dinarjev. Od 
tega so mladi člani Rdečega križa s 
prodajo zahvalnih lističov zbrali 
404.850 dinarjev, sindikati 491 tisoč, 
krajevne organizacije Rdečega križa 
pa 2.871.495 dinarjev. Krajani Topolši-
ce so se odločili, da bodo zbranih 416 
tisoč dinarjev dali neposredno družini v 
Pomurju. 

v tej akciji velja pohvaliti prav vse. 
Še posebej pa so se izkazale krajevne 
organizacije Rdečega križa Topoišica, 
Gaberke, Ravne, Šentilj, Škale. kraja-
ni Belih vod pa bodo darovali ostrešje 
za hišo v izgradnji v Pomurju. 

In kako bodo pri občinski organiza-
ciji Rdečega križa Velenje razdelili 
zbrana sredstva: 50 odstotkov zbrane-
ga denarja bo ostalo krajevnim tovrst-
nim organizacijam, prav toliko mladim 
članom na osnovnih šolah, 15 odsto-
tkov bo za svojo dejavnost prejel Repu-
bliški odbor, 5 odstotkov za zvezni od-
bor Rdečega križa Jugoslavije. 

Rudnik lignita Velenje 

Srečanje sindikalnih aktivistov iz ozdov 
velenjske občine 

Sindikalni aktivisti velenjske 

občine so se seznanili z aktualnim 

družbenogospodarskim položajem 

RLV in si med drugim ogledali 

jamsko pridobivanje premoga. Pe-

stra izmenjava informacij je pri-

spevala k uspešnosti tega sreča-

i nja. 

Minul i petek so se v delovni 

organizaciji RLV mudil i pred-

sedniki sindikata iz večine delov-

nih organizacij velenjske občine, 

skupaj z vodstvom O K ZSS Vele-

nje. 

Uvodni del tega obiska so go-

sti in njihovi gostitelji namenili 

predstavitvi te rudarske delovne 

organizacije, v nadaljevanju pa 

tistim vzrokom, ki ta kolektiv 

predvsem v ekonomskem pogle-

du že dalj časa pehajo v breziz-

hoden položaj. 

Čeprav bi bilo na osnovi širo-

ko zasnovane razlage na temo 

družbenoekonomskih odnosov v 

slovenskem elektrogospodarstvu 

in premogovništvu, ki jo je pri-

spevala članica poslovodnega 

odbora za gospodarsko področje 

v RLV, pričakovati živahno raz-

pravo — če drugega ne, vsaj s 

pozicij tistih posameznikov in 

sredin, ki prisegajo na neracio-

nalno trošenje sredstev in na 

domnevno neupravičeno visoke 

osebne dohodke rudarjev — pa 

se kaj takega ni zgodilo. Pravza-

prav je škoda za to zamujeno pri-

ložnost, saj bi v razpravi — če-

prav ni bila zadnja — lahko raz-

čistili nekatere dileme, ki v teh 

zapletenih gospodarskih in poli-

tičnih razmerah nič kaj dobrega 

ne prispevajo k večjemu sozvoč-

i ju interesov v naši družbenopoli-

tični skupnosti. 

Sodelovanje med Titovimi 
mesti 

V Titovi Mitrovici bodo v prihodnjih dneh slavili dan osvoboditve. 

O b tej priložnosti se bo Titovo Velenje predstavilo prebivalcem tega me-

sta. 22. novembra bodo delavci velenjskega muzeja med redno izmenjavo 

med Titovimi mesti na področju kulture odprli v Titovi Mitrovici razsta-

vo z naslovom »Velenje nekoč in danes«. Razstavili bodo 80 fotografij z 

ustreznim besedilom. Poleg tega pa so pripravili tudi posebno zloženko. 

O b otvoritvi bodo zavrteli tudi film o našem mestu. 

Tako pa so se razpravljalci še 

največ časa zadržali pri proble-

matiki varstva okolja, ki jo je 

sprožila razgrnitev resda ne še ta-

kojšnjih, a vendarle v daljšem 

obdobju predvidenih odkopnih 

polj v severnem področju jame 

Preloge. Konkretno pri tem je 

nekatere obiskovalce zanimalo, v 

kolikšni meri bo posedanje zem-

ljišča vplivalo na pogrezanje tal 

v Ležnu, kjer je locirano odlaga-

lišče kemičnih in drugih poseb-

nih odpadkov, in kolikšna verjet-

nost obstaja, da se bodo ti od-

padki slej ali prej znašli v vodi 

Plevelovega jezera. 

Čeprav so predstavniki RLV 

odločno zanikali obstoj te nevar-

nosti — povedali so namreč, da 

za odkop primerna debelina pre-

moga ne bo povzročila večjega 

posedanja zgornjih plasti zem-

ljišča — pa so obiskovalci izrazi-

li dvome v premišljenost izdaje 

lokacijskega dovoljenja za odla-

gališče teh odpadkov na ugrez-

ninskem področju RLV. 

Sredi dopoldneva so se pred-

stavniki sindikalnih organizacij 

iz naše občine odpravili na ogled 

Zasedanje zborov 
Delegati vseh treh zborov velenjske 

občinske skupščine bodo v tem mese-
cu že drugič sedli v delegatske klopi, 
in sicer delegati zbora združenega de-
la in krajevnih skupnosti v torek, 24. 
novembra, dan prej pa delegati druž-
benopolitičnega zbora. 

Med 13 točlcami dnevnega reda naj 
omenimo ugotovitve jesenske analize 
in izhodišča za pripravo resolucije za 
uresničevanje srednjeročnega družbe-
nega plana občine Velenje v letu 
1988, osnutke odlokov o spremembi 
in dopolnitvi dolgoročnega plana ve-
lenjske občine za obdobje 1986 so 
2000. o spremembah in dopolnitvah 
odloka o posebnem občinskem dav ku 
od prometa proizvodov in od plačil 
za storitve v občini Velenje. 

Na dnevnem redu pa imajo še pro-
račun. njegovo izvajanje v letošnjih 
devetih mesecih, ter osnutek spre-
memb. Omenimo naj še sprejem skle-
pa o soglasju k razdelitvi sredstev so-
iidarnosti za delno kritje škode, ki je 
nastala po zimski in spomladanski 
pozebi 1984/85, ter osnutek planskih 
ureditvenih pogojev Lokovice. Pod-
kraja, Kavč, Šentilja, Ložnice, Silove 
in Laz. 

jamskih delovišč. V ta namen so 

obiskali vzhodno področje jame 

Preloge, kjer so si ogledali odko-

pavanje premoga na mehanizira-

nem odkopnem čelu V 11 J/2, ki 

ga sestavlja Dowtyjevo podpor-

je, sicer licenčni izdelek vse bolj 

uspešne in prodorne delovne or-

ganizacije ESO. Tega sicer ne bi 

posebej poudarjali, če obiskoval-

ce na vsakem koraku ne bi vidno 

presenečali izredno veliki jamski 

pritiski, s katerim so tudi ob tej 

priložnosti imeli opraviti tako 

jamska mehanizacija kot njeni 

upravljalci — rudarji na odkopu. 

Kl jub temu, da so organizatorji 

tega ogleda imeli v mislih pred-

vsem varnost obiskovalcev in je 

ta njihov namen potrdil tudi 

eden od rudarjev na čelu — de-

jal je namreč, da je pod podpor-

jem prostora kot na kakšnem 

travniku . . . pa je bilo najbrž le 

malo tistih, ki so temu zares ver-

jeli. 

Po prihodu iz jame so se rud-

niški gosti znova sestali s pred-

stavniki tehničnega vodstva rud-

nika, da bi dobili še nekatere in-

formacije o nalogah rudarjev do 

konca leta. 

Za razgrnitev nalog, ki jih bo-

do morali do konca letošnjega in 

v začetku prihodnjega leta opra-

viti tudi predsedniki sindikalnih 

organizacij v ozdih velenjske ob-

čine, sta v nadaljevanju obiska v 

RLV poskrbela predsednik in se-

kretar O K ZSS. Poudarila sta, da 

cela vrsta sindikalnih organizacij 

v ozdih še ni seznanila občinske 

sindikalne organizacije s poslov-

nimi poročili o 9-mesečnem po-

slovanju, ponekod pa, da so sin-

dikalne organizacije izvedle že 

tudi letne konference, ob tem pa 

pozabile povabiti na te seje — 

kot je bilo dogovorjeno — člane 

predsedstva O K ZSS. 

Predstavnika občinske sindi-

kalne organizacije sta predsedni-

kom predlagala tudi večjo anga-

žiranje sindikata pri sedanji celi 

vrsti reorganizacij delovnih orga-

nizacij, kjer delavci brez pozor-

nega tehtanja argumentov prista-

jajo na ustanavljanju praviloma 

enovitih delovnih organizacij. 

Nazadnje so predsedniki sin-

dikalnih organizacij v ozdih ve-

lenjske občine poročali o politiki 

delitve sredstev za osebne do-

hodke, ki je veljala pri izplačilu 

zlasti oktobrskih O D , torej ta 

mesec. 

Iz teh poročil velja izluščiti le 

to, da so koluarske informacije 

iz resničnih povišanj O D naredi-

le med delavci predvsem zmedo, 

saj po (na tem srečanju) zbranih 

podatkih v vseh večjih ozdih ve-

lenjske občine osebni dohodki v 

poprečju niso bili višji od 15 do 

20 odstotkov v primerjavi s prejš-

njim mesecem. To pa je vsaj en-

krat manj v primerjavi s tistim, 

kar je v začetku tega meseca bu-

rilo duhove v Šaleški dolini, so 

ugotavljali predsedniki sindikata 

iz velenjskega združenega dela 

med obiskom v RLV. 

Na rob temu srečanju sindi-

kalnih aktivistov kaže pripisati 

vsaj še to, da ne le gospodarske, 

ampak v zadnjem času predvsem 

politične razmere narekujejo po-

gostejše, bolj celovito in pred-

vsem pravočasno spoznavanje 

razmer v posameznih delovnih 

kolektivih; srečanje v RLV je bil 

najbrž le droben korak na tej po-

ti. Bojan O G R A J E N Š E K 

FOTO: Draga L IPUŠ 
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Spet veliko krvodajalcev 
Prejšnji četrtek, petek in soboto je občinska organizacija Rdeče-

ga križa Velenje pripravila v prostorih Rekove družbene prehrane tro-

dnevno krvodajalsko akcijo za Zavod za transfuzijo krvi iz Ljubljane. 

To je bila letošnja zadnja tovrstna akcija. 

Tako kot za vseh 27 lahko tudi za slednjo zapišemo, da je uspela. 

Kri namreč je darovalo kar 1243 delovnih ljudi in občanov Šaleške 

doline. Gotovo ni treba posebej omenjati tistih, ki so najmnožičneje 

izkazali človekoljubnost: rudarji, delavci Gorenja, Vegrada, Ere in še 

bi lahko naštevali. 

Da je solidarnost velika vrednota človekovega življenja, smo že 

večkrat zapisali. Z njo smo se ponašali že v preteklih letih. Tudi letos 

se bomo lahko, povsem upravičeno. Načrt na področju krvodajalstva 

že nekaj let zapored presegamo. Letos se tej lepi tradiciji ne bomo iz-

neverili, saj tako kažejo rezultati in pa pripravljenost darovati kri in s 

tem sočloveku rešiti življenje. 

0 cenah letos nič več 
Na eni od skupščin Komunalne skupnosti občine Velenje so 

sklenili, da letos o cenah komunalnih storitev ne bodo več razpravlja-

li, torej so te umakni l i z dnevnega reda vseh letošnjih (verjetno bo sa-

mo še ena) skupščin. In tega se bodo tudi držali. Kl jub zadnjemu dvi-

gu cene toplotne energije na pragu Termoelektrarn Šoštanj, ki bi mo-

rala pomeniti novo povišanje, se cena potrošnikom ne bo povečala. 

Čeprav, na to so na seji skupščine opozorili delegate, se bodo te cene 

odražale tudi v poslovanju temeljne organizacije Toplovodna oskrba, 

ki jih lahko pripeljejo celo do izgube konec leta. (mkp) 

Minus prva številka Vzgoje 
Delovna organizacija Vzgojno izobraževalni zavod Velenje je konec okto-

bra izdala »minus« prvo številko glasila, ki nosi naslov VZGOJA. Minus prva 
so jo poimenovali zato, ker naj bi bila ta šele nekakšna predhodnica glasila de-
lavcev VIZ-a, ki naj bi bilo sredstvo obveščanja, izmenjave strokovnih mišljenj 
in spoznanj. Zato je ta »minus« prva številka šele nekak delovni osnutek, prvo 
obsežnejšo in pravo številko pa bodo poskusili izdati konec decembra. 

(mkp) 

Podelitev Bloudkovih nagrad in plaket 
V petek, 20. novembra, se bo ob 18. uri v nazarskem delavskem 

domu pričela republiška slovesnost ob podelitvi letošnjih Bloudkovih 

nagrad in plaket. Nagrajencem in gostom iz vse Slovenije bodo gosti-

telji predstavili delček bogatega narodopisnega in kulturnega izročila 

Gornje Savinjske doline, po slovesni podelitvi nagrad in plaket pa bo 

nagrajence in goste sprejel še predsednik skupščine občine Mozirje. 

Prireditev bo neposredno prenašal ljubljanski radio. 

Šaleški študentski klub — skupščina 
Na redno letno skupščino se bodo po letu dni sešli člani Šaleške-

ga študentskega kluba. Na njej bodo, tako kot je to že običaj, tudi to-

krat ocenili delo v preteklem letu ter se dogovorili za naloge v prihod-

nje. Po končanem uradnem delu bodo pripravili še tradicionalno bru-

covanje. 

Skupščina Šaleškega študentskega kluba bo v petek, 27. novem-
bra in ne 13. novembra kot smo pomotoma objavili v prejšnji številki. 
Točna pa sta bila ura in kraj. Skupščina bo v prostorih Stiskarne, za-
čeli pa jo bodo ob 18. uri. 

Občinska skupnost za zaposlovanje občine Velenje 

Objave potreb po delavcih v občinah Velenje 
in Mozirje 
DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC IZ ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE Dl NČ 

DČ 
ROK 

P OD ŠT. 
DEL. 

OBČINA VELENJE 
REK TISKARNA ekonomist ali ekonomsk i 

tehnik — samostojn i referent komerciale 3 nC ~ e— 0£0 000 1 
OŠ ANTON AŠKERC učitej razrednega pouka — učitelj razrednega pouka (lahko učitej razrednega pouka 

tudi pripravnik) X dč 8 360.000 1 

DOM ZA VARSTVO ODRASLIH ekonomsk i tehnik — f inančno-materialni knj igovodja 2 nč 15 260.000 1 

GORENJE RAZISKAVE/RAZVOJ lesar širokega profila — modelar 2 nč 8 193.500 1 

LOTERIJA PE T. VELENJE prodajalec — prodajalec 1 dč 8 280.000 1 

OŠ ANTON AŠKERC snažilka — čiščenje X dč 8 160.000 1 

SOZD REK DSSS ekonomski tehnik — saldo-kont iranje 1 nč 8 192.000 1 

OBČINA MOZIRJE 
MERCATOR ZKZ ekonomsk i tehnik — obračunovalec obr tne kooperaci. 1 dč 8 260.000 1 

TDO SAVINJA komercialni tehnik — poslovodja poslovalnice 1. 3 nč 8 310.400 1 

TDO SAVINJA strojnik — oskrbnik premoženja X nč 8 239.300 1 

LEGENDA: Dl = delovne izkušnje, NČ = nedoločen čas, DČ = določen čas, ROK P = rok prijave, OD = osebni dohodek, ŠT. DEL. = število 
delavcev 

SfiJ terme topolšica 
Terme Topolšica vas vabijo v soboto, 21. novembra, na 

VELIKO JESENSKO-ZIMSKO MODNO 
REVIJO 

Pričetek ob 20. uri. 

Sodelovali bodo: 

— Utok Kamnik — prodajalna Titovo Velenje 
— Salon mode »Trend« — Kurtovič Jožica 
— Elkroj Nazarje 
— Frizerski salon Terase Titovo Velenje 
— Kozmetični salon »Jožica Zorko« Titovo Vele-

nje 
— Bogat srečelov 

Gostje večera: Manekenska plesna skupina »STIL« na-
povedoval bo Mišo Zaletel, za ples bo igral ansambel Vi-
tamin. 

V nedeljo, 29. novembra, za DAN REPUBLIKE ob 20. uri 

VEČER Z MITOM TREFALTOM 

in njegovo 

KOSNIKOVO GOSTILNO 

28. in 29. ter 30. novembra 
PLES z ansamblom VITAMIN Vabljeni! 

gorenjem glin nazarje 
Gorenje — GLIN Lesna industri ja 
NAZARJE 

Delavski svet 
TOZD ENERGETIKA IN VZDRŽEVANJE 

V skladu z določi l i Samoupravnega sporazuma o združevanju 
dela delavcev v TOZD in Statuta TOZD 

razpisuje dela in naloge 

INDIVIDUALNEGA POSLOVODNEGA 
ORGANA — VODJA TOZD ENERGETIKA IN 
VZDRŽEVANJE 
Kandidat mora poleg splošnih zakonskih pogojev izpolnjevati 
še naslednje pogo je : 
— da ima višjo s t rokovno izobrazbo stro jne, ekonomske ali or-

ganizaci jske smeri oz. z delom pr idobl jeno delovno zmož-
nost, 

— da ima 4 leta delovnih izkušenj pri opravl janju zahtevnejših 
strokovnih del in nalog, 

— da je družbenopol i t ično aktiven v krajevni skupnost i , občini 
ali širše in s svoj im celovit im s t rokovnim delom ter moralnim 
vzgledom bistveno prispeva h krepitvi in razvoju samouprav-
nih social ist ičnih odnosov, 

— da ima organizaci jske sposobnost i in je uspešno opravljal 
dela in naloge v preteklem obdobju . 

Mandat individualnega poslovodnega organa traja štiri leta. 
Prijave z dokazil i o izpolnjevanju razpisnih pogojev naj kandidati 
pošl je jo v 30 dneh po objavi razpisa kadrovskemu sektor ju DO 
Gorenje — GLIN Nazarje, 63331 Nazarje v zaprt i ovojnici z 
oznako »za razpisno komisi jo TOZD Energet ika in vzdrževanje«. 
Kandidate bomo o izbiri obvesti l i v 30 dneh po končanem po-
stopku. 

0 jeziku na Slovenskem 
Sodelovanje med Delavsko univer-

zo iz Titovega Velenja in osnovnimi 
' šolami velenjskega Vzgojno izobraže-
valnega zavoda je postalo v zadnjem 
obdobju uspešno in obojestransko za-
nimivo. Ni več slučaj, da je Delavska 
univerza pridobila ugledne strokov-
njake in družbenopolitične delavce iz 
osrednjega slovenskega prostora, kor-
dinacija med pedagoškimi delavci pa 
je potrebna zaradi racionalnosti ter 
vsklajevanja terminov glede na potre-
be in možnosti. 

Potem ko je bil s pedagoškimi de-
lavci Centra srednjih šol in nekateri, 
mi drugimi na »strokovnem klepetu« 
Ciril Zlobec, je učitelje na osnovni šo-

li Bratov Mravljakov obiskal Dr. 
Matjaž Kmecl. Kot je sam predlagal, 
sev eda na željo naročnika, je sprego-
voril o kulturi jezika in »o jeziku na 
Slovenskem«. Predvsem je poudaril 
zgodovino našega jezika, težavna in 
obdobja ogroženosti materinega jezi-
ka ter probleme ohranjanja sloven-
skega jezika v današnji stvarnosti. 
»Slovenec je srečen, če ni ogrožen 
njegov lastni obstoj«, je med izčrp-
nim. prijetnim in pretkanim izvaja-
njem naslikal proces spreminjanja ra-

, be materinega jezika. Poudaril je, da 
je vloga šole do ohranjanja, negova-
nja in razvoja jezika — ogromna. 

Jože Miklavc 

KMETIJSKA ZEMLJIŠKA SKUPNOST 
OBČINE VELENJE 
Kmeti jska zemlj iška skupnost občine Velenje razpisuje na pod-
lagi 3. odstavka 62. člena Zakona o kmet i jsk ih zemlj iščih (Urad-
ni list SRS, št. 17/86) in sklepa izvršilnega odbora Kmeti jske 
zemlj iške skupnost i 

JAVNO DRAŽBO 

kmet i j sk ih zeml j i šč 
— pare. št. 722/1 — pašnik v izmeri 476 m ' , k. o. Bele vode 
— pare. št. 373 — travnik, stavbišče v izmeri 2088 m' , k. o. Be-

le vode. 
Javna dražba bo v prostor ih Kmeti jske zemlj iške skupnost i ob-
čine Velenje in sicer: 
— za pare. št. 722/1 k. o. Bele vode dne 8/12-1987 ob 9.00 uri • 
— za pare. št. 373 — travnik, stavbišče, k. o. Bele vode dne 

dne 8/12-1987 ob 9.30 uri. 
Izklicna cena je : 
— za pare. št. 722/1 k. o. Bele vode 432 din za kvadratni meter. 
— za pare. št. 373 k. o. Bele vode 259 din za kvadratni meter. 
Javne dražbe se lahko udeleži jo tisti, ki popre j vplačajo na teko-
či račun Kmeti jske zemlj iške skupnost i št. 52800-652-28117 var-
ščino v višini 15 % izklicne cene, kar znese: 
— za pare. št. 722/1 k. o. Bele vode 30.845 din, 
— za pare. št. 373 k. o. Bele vode 81.119 din. 
Vplačilo varščine morajo interesenti izkazati na dražbi 
Varščina se kupcu, ki ni uspel na dražbi brez obrest i vrne. Kup-
cu, ki je uspel na dražbi se varščina poračuna za plačilo stro-
škov v zvezi s prodajo, morebi tna razlika pa se šteje za kupni-
no. 
Kupec v celoti plača davek od prometa nepremičnin in s t roške 
določi tve izklicne cene, objave javne dražbe, delitve parcele in 
druge stroške nastale s prodajo ter s t roške zemlj iškoknj ižnega 
prepisa zemlj išča. 
Kupec mora s KZS sklenit i p ismeno kupno pogodbo v enem 
mesecu po javni dražbi. Če ne sklene pogodbe v tem času, mu 
varščina zapade v celot i za plačilo s t roškov v tem pr imeru se 
smatra kot kupec naslednji najbol jši ponudnik. 
Kupnino mora kupec poravnati najpozneje v 15 dneh od podpi -
sa pogodbe, če je kupec v zamudi s plačilom, plača zamudne 
obrest i . 
Vse dodatne informaci je lahko interesent i dobi jo na Kmeti jski 
zoml j ič t« okoprrostT-atietne VBien/e. 

Kmet i jska zemlj iška skupnost 
občine Velenje 

Y> mus 
Delovna organizaci ja VEPLAS, velenjska industr i ja plastike, 
Titovo Velenje, Št rbenkova 1, na osnovi 61. in 67. člena Statuta 
delovne organizaci je in sklepa delavskega sveta z dne 29. 10. 
1987, razpisuje naslednja prosta dela in naloge: 

1. VODENJE SPLOŠNO — KADROVSKEGA 
SEKTORJA 
2. VODENJE SEKTORJA KAKOVOSTI 
Pogoj i : 
Kandidati morajo poleg splošnih pogojev izpolnjevati še nasled-
nje: 
pod 1) 
— da ima najmanj višjo šolsko izobrazbo družboslovne smeri 

oz. z de lom pridobi jene delovne zmožnost i 
— da ima 5 let delovnih izkušenj na kadrovskem, socialnem, 

pravnem ali d rugem ustreznem področ ju 
— da ima sposobnost vodenja in koordinaci je 
— da je družbeno pol i t ično aktiven 
pod 2) 
— da ima najmanj višjo šolsko izobrazbo tehnične ali organiza-

ci jske smeri oz. z delom pr idobl jene delovne zmožnost i 
— da ima 5 let delovnih izkušenj na področ ju kontrole kakovo-

sti, proizvodnje, tehnologi je ali razvoja 
— da ima sposobnos t vodenja in koordinaci je 
— da je družbeno pol i t ično aktiven 
Kandidati naj svoje vloge pošl jejo na naslov: VEPLAS, velenjska 
industri ja plastike, Titovo Velenje, Štrbenkova 1. Rok za pri javo 
je 15 dni od dneva objave. O izbiri bodo kandidati obveščeni v 
roku 30 dni po zakl jučku razpisa. 
Komisi ja za delovna razmerja DO VEPLAS objavlja prosta dela 
in naloge 

VODJA PROGRAMA I. 
Pogoj i : 
Kandidat mora poleg splošnih pogojev izpolnjevati še nasled-
nje: 
— visoka ali višja izobrazba kemi jsko- tehnološke smeri 
— 3 oz. 5 let delovnih izkušenj 
— aktivno obvladanje angleškega oz. nemškega jezika 
— poskusno delo 72 dni 
Kandidati naj v loge z dokazil i pošl je jo v 15 dneh po objavi na 
naslov: VEPLAS, velenjska industr i ja plast ike Titovo Velenje, 
Štrbenkova 1, Kadrovska služba. 
O izbiri bodo obveščeni v roku 30 dni po zakl jučeni objavi. 

»NAŠ ČAS« , glasilo Sociali-

stične zveze delovnega ljudstva 

Velenje, izdaja Center za infor-

miranje, propagando in založ-

ništvo Velenje, cesta Františka 

Foita l(). 

» N A Š ČAS« je bil ustano-

vljen I , maja l % 5 ; od I. janu-

arja 1973 je izhajal kot štiri-

najstdnevnik »Šaleški rudar«, 

kot tednik pa izhaja »Naš čas« 

od I. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (v 

d. direktor in glavni urednik), 

Boris Zakošek (v. d. odgovorni 

urednik), Milena Krstič-Pla-

ninc, Bogdan Mugerie, Janez 

Plesnik. Tatjana Podgoršek. 

Mira Zakošek (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 

Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 

Foita 10, telefon (063) 853-451.' 

856-955, 855-450. Brzojavni na-

slov: Informativni center Vele-

nje. 

Cena posameznega izvoda je 

300 dinarjev. Mesečna naročni-

na 1.100 dinarjev, polletna na-

ročnina za individualne naro-

čnike 6.600 dinarjev, za tujino 

11.200 dinarjev. 

Žiro račun pri S D K , podruž-

nica Titovo Velenje, številka 

52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektu-

re, tisk in odprema: Č G P Večer 

Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in 

fotografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 

sekretariata za informiranje iz-

vršnega sveta -Skupščine SR 

Slovenije, številka 421-1/72 od 

8. februarja 1974 ne plačuje te-

meljni davek od prometa proiz-

vodov. 
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Gorenje 

Dogovori za uspešnejše delo 
Rekli so 

V navadi je že, da se oktobra 

srečajo v Titovem Velenju pred-

stavniki občinskih skupščin in 

njihovih izvršnih svetov, občin-

skih organizacij Z K in vodstev 

Zveze sindikatov iz občin, kjer 

so Gorenjeve tovarne, s pred-

stavniki tega poslovnega sistema. 

Tako je bilo tudi letos. 

Delovni dogovor predstavni-

kov občinskih organizacij Zveze 

komunistov in Gorenja, ki se ga 

je udeležil tudi izvršni sekretar 

Predsedstva C K Z K S Milan Bra-

tec, je bil namenjen spoznanju 

trenutnega položaja Gorenja in 

vizije prihodnjega razvoja tega 

poslovnega sistema ter akcijske-

mu povezovanju blizu 2.500 ko-

munistov Gorenja. O b razpravi o 

razvojnih hotenjih je bila v os-

predju tudi naložbena dejavnost, 

ki doživlja v zadnjem času pre-

porod v celotni sestavljeni orga-

nizaciji združenega dela in ki za-

gotavlja zanesljivejši prihodnji 

razvoj in utrditev položaja na tu-

jih trgih. Gostje, udeleženci de-

lovnega dogovora, so skupaj s 

predstavniki Gorenja ugotovili, 

d a j e ob ustreznem poslovnem in 

samoupravnem organiziranju 

nadvse pomembno tudi organizi-

ranje in akcijsko povezovanje 

članov Z K znotraj tega poslov-

nega sistema. Da bi zagotovili 

večjo akcijsko povezanost in 

učinkovitost komunistov bodo v 

Gorenju oblikovali akcijsko kon-

ferenco ZK . 

V Avstriji ob gospodinjskih 
aparatih tudi kuhinja Gorenja 

Na 5. avstrijskem specializira-

nem sejmu pohištva, ki je bil v 

Salzburgu, se je predstavilo tudi 

Gorenje. V okviru njegove poslo-

vne enote na Dunaju , to je Gore-

nje Handels G.m.b .H, deluje tu-

di tovarna pohištva Freistadt. 

Večina drugih razstavljalcev je 

na sejmu preverjala mnenja tr-

govcev o njihovih novostih, na 

osnovi ugotovitev pa se bodo 

zdaj odločali o proizvodnji. Go-

renjevo geslo pa je bilo »Vse raz-

stavljene novosti so tudi takoj 

dobavljive«. To vodilo je bilo 

pravšnje, saj so pravzaprav vse 

razstavljene kuhinje tudi prodali. 

Sicer pa je uspel nastop na 5. av-

strijskem specializiranem sejmu 

pohištva v Salzburgu dokaz več, 

dla si je Gorenje utrdilo položaj 

rmed proizvajalci kuhinj srednje-

ga kakovostnega in cenovnega 

razreda v Avstriji in da je, zlasti 

šte po razširitvi proizvodnih pro-

sitorov v Freistadtu in dokupu 

ojpreme, sposobno v izredno 

kratkem času zadovoljili Zelje 

zahtevnih avstrijskih kupcev ku-

hinj. 

Ob ustanavljanju poslovne 

enote na Dunaju so v Gorenju 

spoznali , da bo mogoče prodaja-

tii integrirane kuhinjske aparate 

samo skupaj s kuhinjami. Tako 

s,o začeli med prvimi uveljavljati 

mačelo prodaje kuhinje za znane-

ga kupca. Gorenje je najprej za-

čelo proizvodnjo kuhinj v Linzu, 

maposled pa so se pred tremi leti 

preselili v Freistadt. Tam so na-

jieli proizvodno dvorano in zem-

IJjišče. Letos so zemljišče in ob-

jekte odkupil i in se lotili še do-

datne naložbe — postavitve še 

ene dvorane in nakupa nekaterih 

strojev. 

Kuhinje, ki j ih izdelajo v Go-

renjevi tovarni v Freistadtu, pro-

dajajo pod lastno blagovno 

znamko. Že od vsega začetka pa 

ponujajo kompletne kuhinje, to-

rej dobi znani kupec kuhinjo z 

vsemi potrebnimi gospodinjski-

mi aparati. V tem so povsem ena-

kovredni s konkurenco, ne samo 

iz Avstrije, pač pa tudi iz drugih 

evropskih držav. 

V tovarni v Freistadtu izdelu-

jejo blizu 60 različnih vrst ku-

hinj, se pravi, da je ponudba res-

nično velika. Vse kuhinje so iz-

delane za znanega kupca; spričo 

pestrosti ponudbe in sestave sle-

herne kuhinje pa ima kupec ob-

čutek, da je kuhinja, za katero se 

je odločil, izdelana nalašč za nje-

govo gospodinjstvo. Sicer pa do-

stavijo iz Gorenjeve tovarne v 

Freistadtu okrog 8 % vseh av-

s t r i j sk ih p o t r e b p o k u h i n j a h in 
sodi med srednjevelike proizva-

jalce kuhinj na tamkajšnjem tr-

žišču. Zaposluje 61 delavcev (v 

to število je všteta tudi prodajna 

in potniška služba, pa vajenci), 

na leto pa izdelajo med 55.000 in 

60.000 kuhinjskih elementov in 

dodatne opreme za kuhinje. Vse-

skozi poslujejo rentabilno. 

Zapiš imo še to, da po zadnjih 

podatkih pozna kar 70 % anketi-

rancev v Avstriji Gorenje tudi 

kot proizvajalca kuhinj (in ne sa-

mo izdelkov bele tehnike)! 

N. K. 

TRGOVSKA IN PROIZVODNA DO ERA 
DELAVSKI SVET DSSS 
Delavski svet Delovne skupnost i skupnih s lužb DO ERA Titovo 
Velenje razpisuje 
prosta dela in naloge: 
— Vodenje kadrovsko sp lošne s lužbe DO 

ERA ( ree lekc i ja ) 
Kandidati morajo poleg splošnih pogo jev izpolnjevati naslednje 
zahteve: 
1. Da imajo v isoko ali v iš jo izobrazbo pravne ali druge ustrezne 

smeri 
2. Tri oziroma pet let delovnih izkušenj pri opravl janju podobn ih 

del in nalog. 
Pisne prijave z dokazil i pošl j i te do 28. 11. 1987 na naslov: 
Trgovska in proizvodna DO ERA 
Razpisna komisi ja DSSS 
Prešernova 10, Titovo Velenje 
Kandidati bodo o izbiri obveščeni v 10 dneh po končanem raz-
pisu. 

Med pogovorom s predstavni-

ki občinskih skupščin in njihovih 

izvršnih svetov je bila posebej 

podčrtana pripravljenost delav-

cev vseh Gorenjevih tovarn, da 

uresničijo zahtevne letošnje pro-

izvodne in izvozne naloge. Pou-

darjena je bila tudi nujnost, da 

morajo vsa okolja proizvodnjo 

kar najbolj prilagajati razmeram 

na tujih trgih, saj je prihodnji 

razvoj in napredek Gorenja v ve-

liki meri odvisen prav od vklju-

čevanja v mednarodno delitev 

dela. 

Predstavniki sindikalnih orga-

nizacij iz občin, kjer so Gorenje-

ve tovarne, pa so med zadnjim 

obiskom poudarili nujnost poso-

dabljanja proizvodnje, da bi lah-

ko delavci uresničevali tudi v 

prihodnje zahtevne delovne na-

loge. Zavzeli so še snovanje per-

spektivnejših proizvodnih pro-

gramov v prav vseh Gorenjevih 

tovarnah. Med razpravo o delo-

vanju Konference ZS Gorenja 

pa j ih je zanimalo, kako sindikat 

upošteva strokovnost in znanje, 

tako pri vsakdanjem delu kot pri 

sprejemu pomembnejših odloči-

tev na področju razvoja. Menili 

so, da je prav sindikat tisti, ki 

mora nenehno zagotavljati uve-

ljavljanje strokovnosti in znanja 

prav na vseh področjih, saj bodo 

le tako ustvarjeni pogoji za hi-

trejši in zanesljivejši prihodnji 

razvoj. N. K. 

Drago Šulek, predsednik skup-

ščine občine Velenje delegatom 

ob obravnavi predloga operativ-

nega programa izvedbe sklepov 

skupščine občine Velenje v zvezi 

z odpravljanjem negativnih vpli-

vov energetike na okolje: »Skup-

ščino še vedno nekateri delegati 

»uporabljajo« kot javno tribuno. 

Vsi še nismo spoznali, da je 

skupščina mesto odločanja, me-

sto sprejemanja kolikor toliko re-

alnih predlogov za odpravo te-

žav. Za naše zdravje in zdravo 

okolje bomo naredili vse, kar 

moremo in znamo. Sami do sebe 

smo toliko odgovorni, da seda-

njemu vodstvu skupščine občine 

Velenje, Reka in Teša ni treba 

dati nezaupnice. Res pa je, da se 

ne moremo premakniti z mesta, 

saj nam že ob prvem storjenem 

j koraku mečete polena pod noge. 

Dajte nam možnost, sodelujte 

pri reševanju takšnih ali druga-

čnih vprašanj konstruktivno. Do 

neke mere moramo biti v tem tre-

nutku realni.« 

Franc Avberšek, predstavnik 

Rudnika lignita Velenje ob 

obravnavi iste točke dnevnega 

reda zbora krajevnih skupnosti: 

»Toliko kritike in toliko zahtev-

nih ter obvezujočih nalog ste po-

stavili pred nas. Zakaj nas niste 

vabili na vaše razprave o teh 

vprašanjih, ampak vse druge? 

Verjemite, vsi si želimo zdravo 

življenje. Tudi mi.« 

POD PRHO 

Naj bo lepo tudi 
novo leto! 

Bliža se novoletni čas. Ta je 

še posebej vesel za naše otroke. 

Pričakujejo ga z veliko nestrp-

nostjo, veseljem . . . Pričakuje-

jo dedka Mraza, veselijo se pri-

reditev, ki j im pričarajo pravlji-

čno vzdušje. 

V občini Velenje imamo že 

vrsto let utečen novoletni pro-

gram prireditev in obdaritev, ki 

j ih organizira občinska zveza 

prijateljev mladine. Z njimi 

smo v glavnem dosegli, da je 

Dedek Mraz za vse otroke 

enak. Prej se je namreč dogaja-

lo, da so bili otroci staršev, ki 

so delali v »bogatih« okoljih, 

bogato obdarjeni, ponekod pa 

so na otroke ob novoletnem ča-

su pozabili. Razlike so bile ta-

ko velike in nekateri otroci so 

bili zaradi tega prizadeti. 

Zdaj to za občino Velenje že 

nekaj let ne velja več. To pa ne 

pomeni, da so organizatorji no-

voletnih obdaritev in prireditev 

brez težav. 

Do Novega leta nas loči le še 

poldrugi mesec, pa vendar na 

občinski zvezi še nimajo po-

trebnega denarja. Skoraj 30 od-

stotkov delovnih okolij namreč 

svojih prispevkov še ni porav-

nalo, pa čeprav j ih je občinska 

zveza prijateljev mladine Vele-

nje za to prosila s posebnimi 

dopisi že v marcu. Na zaposle-

nega naj bi vse organizacije 

združenega dela prispevale v ta 

namen po 1 600 dinarjev. 

Res smo v težkih časih in 

vsaka obremenitev organizacij 

združenega dela ni dobrodošla. 

Pa vendar! V tem primeru gre 

za naše otroke in za relativno 

nizke prispevke. Privoščimo 

j im tisto malo veselje, omogo-

čimo j im pravljično novoletno 

praznovanje. Pomislimo, kako 

uspe organizatorjem za zares 

malo denarja, osrečiti takšno 

množico otrok. In to je danes 

še kako pomembno, saj so časi, 

ko smo lahko svoje otroke pod 

novoletno jelko bogato obdari-

li, minili. Zdaj si bodo mnogi 

zaman želeli avto na daljinsko 

upravljanje, pa mehkega pliša-

stega medvedka, dojenčka in še 

kaj. 

Prav zato j im omogočimo ti-

sto skromno veselje, ki j im ga 

vsi skupaj, če združimo sred-

stva, vendarle lahko damo. 

Poravnajmo torej prispevke 

s katerimi bomo našim otro-

kom omogočili lep, pravljičen, 

novoletni čas. M. Zakošek 

Emona KK Ptuj — Tržnica Titovo Velenje 

Dajatve nezadržno rastejo 
Devetmesečni gospodarski rezul-

tati temeljne organizacije Tržni-

ca Kmetijskega kombinata Ptuj z 

indeksom rasti celotnega prihod-

ka 250 so dokaj ugodni. Tudi fi-

zična rast se je povečala za okoli 

15 odstotkov. Ob podrobnem 

pregledu finančnih pokazateljev, 

pa je stanje uspešnosti poslova-

nja p o v s e m d r u g a č n o . Zlasti, Ce 

upoštevamo nenehno rast druž-

benih dajatev, ki so z rastjo infla-

cije še toliko večji. Vse to močno 

zmanjšuje celotni poslovni rezul-

tat, ki bi lahko bil mnogo ugod-

nejši, če teh težav ne bi imeli. Ne 

beležijo rdečih številk, pa vendar 

gospodarjenja v devetih mesecih 

ne ocenjujejo za dobro. Vsa pri-

zadevanja kolektiva za dosega-

nje boljših gospodarskih rezulta-

tov se izničijo, tudi zaradi tega, 

ker spremljevalni stroški naraš-

čajo hitreje kot dohodek od pre-

daje osnovnih življenjskih po-

trebščin in drugega blaga. Sicer 

pa nam je vodja velenjske Tržni-

ce Franc Vovk povedal, da se te-

meljna organizacija Tržnica sre-

čuje še z eno težavo, ki prav tako 

Gre namreč za upravljanje ko-

munalne dejavnosti javnega trže-

nja in vzdrževanja javnih sanita-

rij. V teh mesecih so se stroški 

omenjenih dejavnosti povzpeli 

že na 11.450,00 dinarjev, z na-

jemnino pa so dobili povrnjenih 

378.000 dinarjev. Iz tega podatka 

je povsem jasno, da mora razliko 

pokriti Tržnica sama. 

Kl jub težavam, s katerimi se 

srečujejo, pa je razveseljivo to, 

da je fizična rast poslovanja v 

zadnjem času porasla in to pred-

vsem zaradi širjenja prodajnih 

zmogljivosti, kot sta prodaja tek-

stila in gospodinjskih potrebščin. 

Za tovrstno prodajo je bilo med 

kupci že nekaj časa precejšnje 

zanimanje. Da je temu res tako, 

kaže tudi velik obisk v omenje-

nih prodajalnah. Zlasti je ugod-

no, da lahko gospodinje in drugi 

kupci dobijo željene potrebščine 

na enem mestu. Prav zato se je 

kolektiv Tržnice odločil nadalje-

vati širitev prodajnih zmogljivo-

sti in ponudbo prodaje še oboga-

titi. Še vedno je velika ovira za 

boljše trženje prodaja kiča in 

ci. To vprašanje bi morali že 

zdavnaj razrešiti, toda od dej-

stva, da je že več kot leto dni v 

pripravi osnutek sprememb 

odloka o tržnem redu občine Ve-

lenje, se na tem področju ni nič 

spremenilo. Povsem jasno je na-

mreč, da tako blago dvomljive 

vrednosti ne sodi na eno najbolj 

prometnih peš poti v središču Ti-

tovega Velenja. Predlogov za 

premestitev te prodaje s Cankar-

jeve ulice na primernejši prostor 

je bilo že ničkoliko, vendar je 

ostalo vse le pri besedah. 

B. Mugerle 

1 \ 
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U V&t&L 
DO »VEKOS« n. sub. o. 
Titovo Velenje 

EDel Gorenjevega razstavnega prostora na sejmu v Salzburgu v sosednji 

Mvstriji (Foto: Tomaž Skale) 

V skladu z določi l i Statuta in Pravilnika o razvidu del in nalog 
TOZD Toplotna oskrba, razpisna komisi ja 

razpisuje 
prosta dela in naloge: 

ind iv idualnega poslovodnega organa TOZD 
TOPLOTNA OSKRBA 

Za razpisana dela in naloge je lahko imenovan kandidat, ki izpol-
njuje poleg splošnih pogojev za sklenitev delovnega razmerja in 
drugih z Zakonom določenih pogojev, še naslednje pogoje : 

— da je državljan SFRJ 

— da je moralnopol i t ično pr imeren 

— da je družbenopol i t ično aktiven 

— da ima v isoko ali višjo izobrazbo st ro jne ali e lektro s t roke 

— da ima 3 leta delovnih izkušenj na vodstven ih—odgovorn ih 
delih in nalogah 

— da njegovo dosedanje delo zagotavlja, da bodo doseženi 
sprejet i cilji TOZD kot celote ob načelu sol idarnost i in vza-
jemnost i 

— da ima organizaci jske sposobnost i 

— da predloži program razvoja TOZD za mandatno obdobje . 

Prijave s potrebnimi dokazil i o izpolnjevanju pogojev pošl je jo 
kandidati v 8- dneh po objavi na naslov: 

DO »VEKOS« — razpisna komisi ja TOZD Toplotna oskrba, 
TITOVO VELENJE, Koroška 37/b. 

Vse prijavljene kandidate bomo o izbiri obvesti l i v roku 30 dni 
po opravljeni izbiri. 

Kako dolgo še prodaja na Cankarjevi ulici? 

Vekos-tozd Toplotna oskrba 

Letos le do Foitove 
V dneh, ko zima že trka na 

vrata, delavci Vekosove Toplot-

ne oskrbe in Veka hitijo polagati 

vročevod od toplotne postaje do 

Foitove ceste, od koder bo en 

vod speljan v Staro Velenje za 

potrebe Podkraja, drugega pa 

bodo speljali v smeri proti Šale-

ku. To nalogo bi morali pričeti 

že v prejšnjem srednjeročnem 

obdobju, ker pa ni bilo denarja, 

so jo pričeli šele letos. Sedaj bo-

do položili 1.000 metrov vroče-

voda do Foitove ceste, naložba 

pa bo vredna okoli 84 starih mili-

jard. Dela bodo končali do za-

četka decembra in tako se bodo 

lahko krajani Podkraja poskusno 

greli že to zimo. Drugo vejo vro-

čevoda, proti Šaleku, bodo priče--

li graditi konec prihodnjega apri-

la, ko se bo zbralo dovolj denar-

ja. Polaganje vročevoda proti Ša-

leku je izrednega pomena. Poleg 

tega, da se bodo lahko nanj pri-

ključili bodoči zaselki in zasebni-

ki, bo vod omogočil boljše in za-

nesljivejše ogrevanje južnega de-

la Velenja. Tudi ob morebitnih 

okvarah bo možno izključiti le 

del napeljave, saj bosta obstoječi 

in bodoči vročevod med seboj 

povezana. Končno se s polaga-

njem dodatnega vročevoda pove-

čuje tudi zmogljivost ogrevanja. 

B. M . 

Delavci Toplotne oskrbe delajo vse dneve dopoldne in popoldne 
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kabelsko 
prihodnje 

televizijo 
desetletje 

V naslednjih dveh letih bodo krajevne skupnosti v Titovem Velenju 

prepletene s kabelsko razvodnim sistemom. Tako bo v izredno kratkem 

času, od aprila 1987, ko je bil imenovan koordinacijski odbor, pa do pr-

ve četrtine leta 1989, uresničena ena od zelo zahtevnih nalog, ki bo ter-

jala tudi precej prizadevanj gradbenih odborov in solidarnosti občanov. 

Seveda pa nam bo izgradnja sistema omogočala, da nekoliko širše od-

škrnemo vrata v svet, če nam to drugače preprečujejo preskromni delo-

vni rezultati in temu primerni osebni dohodki. 

Gradnja nikakor ne bo pote-

kala tako enostavno, kot je nani-

zano v teh vrsticah, zato poglej-

mo, kaj je potrebno storiti, da 

bodo cilji uresničeni v rokih. 

Osnovna naloga je vsekakor 

postavitev organizacijskih odbo-

rov, ki bodo vodili izgradnjo si-

stema v posamezni krajevni 

skupnosti. Gradnja seveda zahte-

va čas, vendar lahko ob dobri 

koordinaciji teče gladko in brez 

večjih zastojev. To so dokazali 

tudi v KS Šmartno, kjer so, če-

prav so morali orati ledino, v iz-

redno kratkem roku uredili raz-

vodno omrežje in so tako že od 

2. juli ja letos priključeni na ka-

belski sistem. 

Pošteno so zavihali rokave tu-

di v nekaterih drugih KS. Že v 

prvem četrtletju prihodnjega leta 

bodo sprejemali signal po kablu 

v KS Podkraj—Kavče in delu 

Starega Velenja, v drugem četrt-

lejtu v KS Pesje, Edvarda Karde-

lja in Gorica, v tretjem četrtletju 

v KS Desni breg, ob koncu pri-

hodnjega leta pa še na Levem 

bregu v Šaleku in na Konovem. 

V začetku leta 1989 bo kabelsko 

razvodni sistem speljan še v pre-

ostali del KS Staro Velenje. 

Rokovnik je torej postavljen, 

uresničitev nalog pa je odvisna 

od prizadevnega dela organiza-

cijskih odborov v posameznih 

KS. Seveda j im bo pri delu po-

magal koordinacijski odbor, k i j e 

tudi izoblikoval osnutek izgrad-

nje. 

Uporabniki so razdeljeni v tri 

skupine in sicer na tiste v stano-

vanjskih blokih, v individualnih 

hišah in na družbeno pravne ose-

be. 

Gradnja sistema temelji na so-

lidarnosti, tako da bodo stroški 

izgradnje za uporabnike v posa-

mezni skupini enaki. Del denarja 

so v nekaterih KS namenili iz re-

ferenduma, drugje pa sedaj išče-

jo takšno rešitev. Seveda pa bo 

za izgradnjo potrebno nameniti 

še sredstva individualnih upo-

rabnikov. Ker je ureditev sistema 

najbolj podobna telefonskemu 

sistemu, je dogovorjeno, da bodo 

pravice in dolžnosti uporabnikov 

takšne, kot telefonskih uporabni-

kov. 

Zelo pomembno je, da gradbe-

ni odbori takoj zberejo pristopne 

izjave bodočih uporabnikov si-

stema. Te naj bi bile pridobljene 

do 15. decembra. 

Na območju kjer bo izgrajen 

kabelski sistem in kjer gradbeni 

odbori že delujejo, lahko posta-

ne lastnik priključka vsak, ki se s 

podpisom pristopne izjave odlo-

či za pridobitev priključka. Seve-

da bo moral plačati tudi prispe-

vek, vendar šele, ko bo v njegovi 

KS zadostno število prijavljenih. 

Ko pa bo sistem izgrajen in bo v 

uporabi, bo naročnik dolžan pla-

čati stroške vzdrževanja. 

KAKŠNE S O P R A V I C E 

IN O B V E Z N O S T I LAST-

N I K A ? 

Če se uporabnik preseli v 

Titovem Velenju v drugo stanova-

nje, ki že ima priključek za kabel-

sko televizijo obdrži pravico do 

priključka, če priključka novo 

stanovanje nima, pravico obdrži in 

dobi priključek, ko bo to tehnično 

izvedljivo. 

Če se v prazno stanovanje s pri-

ključkom vseli nov stanovalec, je 

dolžan plačati priključek po reva-

lorizirani vrednosti. 

Če se stanovalec preseli v drugo 

občino, ki že ima kabelsko raz-

vodni sistem, lahko prenese pravi-

co v primeru, da so urejeni med-

občinski oziroma tehnični predpi-

si. 

V želji, da bi bili stroški kar 

najnižji, je predvideno, da vsa 

gradbena dela (izkope, postavi-

tve omaric . . .) krajani opravijo 

udarniško, medtem ko naj bi ure-

ditev primarnih vodov in glavne 

postaje zaupali profesionalni or-

ganizaciji. 

Po sedanjih cenah bi biti stro-

ški naslednji: za priključek v sta-

novanjskem bloku bi morali od-

šteti 145.000 dinarjev, za priklju-

ček v individualni hiši 435.000 

dinarjev in za priključek v objek-

tih družbeno pravnih oseb 

2.150.000 dinarjev. 

Za vzdrževanje sistema pa bo 

po sedanjih cenah potrebno na-

meniti v stanovanjskih objektih 

(hiše, stanovanja) 3.456 din me-

sečno, za šole, vrtce in družbene 

ustanove 17.325 din in za ostalo 

gospodarstvo ter negospodarstvo 

34.650 din mesečno. 

Stroški seveda skokovito na-

raščajo, zato bi bilo prav, da se v 

KS, kjer sistem nameravajo gra-

diti kar najbolje in najhitreje or-

ganizirajo. 

KS Topolšica 

Krajevna skupnost Topolšica sodi med tista območja v občini Vele-

nje, kjer kljub vrsti težav v vsakodnevnem življenju in pomanjkanju de-

narja, vendarle uspešno uresničujejo postavljene programe. 

Predsednik sveta krajevne skupnosti Vili Drev, predsednik skupšči-

ne krajevne skupnosti Branko Sevčnikar in predsednik KK S Z D L Slo-

bodan Kneževič so nam lahko tako na nedavnem obisku v tej krajevni 

skupnosti nanizali vrsto uspehov, ki so jih dosegli v zadnjem času. 

K O N Č U J E J O C E S T O 

NA L O M 
V programih krajevne skupno-

sti Topolšica so na prvem mestu 

že vrsto let ceste. Tako je tudi v 

sedanjem, v katerega so zapisali, 

da bodo razrešili tiste najbolj kri-

tične. Takšna je med drugim ce-

sta na Lom, ki jo končujejo v 

tem času. 330 metrov te ceste je 

dobilo asfaltno prevleko, nadalj-

njih nekaj manj kot tisoč metrov 

pa so zgradili v makadamu. Za 

to so porabili okoli 12 milijonov 

dinarjev. Ta cesta pa še ni dogra-

jena do konca. Krajani Topolši-

ce so se povezali z Gozdnim go-

spodarstvom Nazarje in SLO, da 

bi v prihodnjem letu dokončali 

še približno 800 metrov cestišča, 

ki je v takšnem stanju, da ga po-

zimi ni mogoče plužiti. Tako mo-

rajo krajani in tudi otroci v služ-

bo oziroma v šolo sedaj peš. 

Pri gradnji cest opravijo kraja-

ni Topolšice, veliko udarniškega 

dela. Pri gradnji omenjenega od-

seka ceste na Lom je bilo opra-

vljenih preko 600 udarniških ur 

in preko 100 traktorskih ur. 

Poleg te ceste so v letošnjem 

letu na drugi strani Loma posta-

vili okoli 200 metrov obcestne 

ograje in sicer tam kjer je bilo 

nevarno, da kakšno prevozno 

sredstvo zdrsne po bregu. 

Č A K A J I H ŠE N E K A J 

N A L O G 
' V letošnjem programu imajo 

krajani Topolšice še adaptacijo 

doma oziroma prostorov kraje-

vne skupnosti. Ponovno j ih bodo 

usposobili za delo. Načrtovali 

so, da se bodo te naloge lotili ob 

koncu leta, vendar so bili hitrejši 

in so delo pravzaprav končali. 

Pričeli pa so ttidi že uresniče-

vati nekatere naloge, ki so jih da-

li v plan za prihodnje leto. To je 

med drugim približni 750 metrov 

dolg odcep ceste v levem delu 

krajevne skupnosti. S cestnim 

podjetjem iz Celja se trenutno 

dogovarjajo, da bi to cesto, seve-

da, če bo primerno vreme, zgra-

dili še v tem letu. 

V letošnjem letu so začeli gra-

diti še vodovodno omrežje za se-

verozahodni del krajevne skup-

nosti. Tudi to nalogo niso imeli v 

načrtih, vendar ni bilo potrebno 

veliko dogovarjanja, ko so se po-

kazale možnosti za ureditev te 

pomembne komunalne pridobi-

tve. Krajani so veliko denarja 

prispevali sami, precej pa so de-

lali tudi udarniško. Tako j im je 

uspelo, da so 1100 metrov dolg 

primarni vod zgradili v letoš-

njem letu. Prihodnje leto jih ča-

ka še izgradnja sekundarnega vo-

dovodnega omrežja in rezervoar-

ja. Tudi večino teh del bodo 

opravili udarniško in z lastnimi 

prispevki, računajo pa tudi na 

pomoč samoupravne interesne 

komunalne skupnosti. 

N A J V E Č J A Ž E L J A -
T R G O V I N A 

Ko se pogovarjamo o proble-

mih, uspehih in načrtih krajanov 

Topolšice, nikakor ne moremo 

mimo trgovine, ki je njihova dol-

goletna želja, ki pa še vedno 

ostaja neuresničena. Naši sogo-

vorniki so povedali, da potekajo 

aktivnosti za to izgradnjo, sedaj, 

po predvidenem planu. Imeno-

vali so gradbeni odbor, ki ga je 

najprej čakala dokaj težka nalo-

ga — pridobitev zemljišča. Nale-

teli so na veliko težav, ki pa so 

j im bili kos. Zdaj torej zemljišče 

imajo, pridobivajo pa potrebna 

soglasja. Več težav je z zbiranjem 

denarja in vse kaže, da bo po-

trebna fazna izgradnja. Upajo, 

da bodo tej zahtevni in predvsem 

dragi nalogi, kos s pomočjo širše 

družbeno politične skupnosti, 

predvsem pa računajo na pomoč 

Ere, ki naj bi postala nosilka os-

novne preskrbe tudi v tej turisti-

čni krajevni skupnosti. Trgovino 

namreč ne potrebujejo le krajani 

za svojo vsakodnevno osnovno 

preskrbo, temveč bo to tudi nu-

jen prispevek k turistični ponud-

bi tega kraja. V Topolšici seveda 

upajo, da se bodo s trgovino lah-

ko pohvalili prihodnje leto. 

TV P R E T V O R N I K 
Za krajane Topolšice je zelo 

zanimiv tudi načrtovani televizij-

ski pretvornik, za katerega imajo 

v referendumskem programu 

predvidenih nekaj sredstev, ures-

ničitev te naloge pa prenašajo iz 

leta v leto. Tako bo tudi letos, 

vendar pa računajo, da bodo pri-

hodnje leto vendarle začeli gra-

diti, saj ga je v svoj program 

vključila tudi Radiotelevizija 

Ljubljana. To bo za krajane To-

polšice dobrodošla pridobitev, 

saj imajo slab TV signal, še pose-

bej pa se bodo pretvornika raz-

veselili prebivalci Loke, ki imajo 

sedaj slab tudi prvi program. 

K R A J A N I T O P O L Š I C E 

S O AKTIVNI 
Za mnoge samoupravne orga-

ne in družbeno politične organi-

zacije oziroma delegacije ugota-

vljamo, da niso aktivni. Tega za 

Topolščico ne moremo trditi, saj 

se krajani vseh akcij množično 

udeležujejo (to še posebej velja 

za udarniško delo). Z njimi ne-

posredno izboljšujejo svoj druž-

beni standard, za katerega meni-

jo, da je v zadnjem času hudo za-

ostal za mestnim področjem. 

Izredno visoko zavest so poka-

zali tudi v javni razpravi o ekolo-

giji, ki so j o množično obiskali in 

sprejeli konkretne in jasne za-

ključke. 

Na vseh področjih se tako ^h-

ko pohvalijo z uspehi, aktivnosti 

pa nekoliko zamegljuje proble-

matika osnovne preskrbe, ki je 

kljub dolgoletnim naporom niso 

uspeli razrešiti. 

V tem času uspešno potekajo 

priprave na programsko sejo K K 

SZDL . Pri evidentiranju kandi-

datov za opravljenje odgovornih 

funkcij na tistih področjih, kjer 

so bili v preteklosti doseženi 

uspehi, v Topolšici nimajo težav. 

Več pa j ih je tam, kjer teh ni vi-

deti. To velja na primer za dele-

gacije za samoupravne interesne 

skupnosti. 

Krajani Topolšice aktivno de-

lujejo tudi v številnih društvih. 

To je na primer Jamarski klub 

Podlasica, zanimiv program in 

možnosti za delo imajo tudi turi-

stično društvo, pa kulturno in ga-

silsko društvo. Za vse velja, da 

imajo dobre programe, ki pa j ih 

najpogosteje zaradi pomanjka-

nja denarja ne uspejo uresničiti. 

Zadovoljni so lahko tudi z de-

lom krajevne konference SZDL , 

čeprav ne z vsemi posamezniki, 

manj zadovoljni pa so z delom 

mladinske organizacije, pa tudi 

O O Zveze komunistov, bi morala 

biti pri svojih nalogah bolj odlo-

čna. 

Naši sogovorniki so nam torej 

nanizali vrsto uspehov, ki j ih pri 

delu dosegajo v tej turistično 

zdraviliškem kraju. Spoznali pa 

smo tudi precej neuresničenih 

nalog. To pa pomeni, da bodo 

morali tudi v prihodnje pošteno 

poprijeti za delo. 

B. Zakošek 

Šoštanj 

Zbor krajanov In 
programsko 
volilna seja 

V prostorih doma krajevne 

skupnosti bo danes, s pričetkom 

ob 17. uri, zbor krajanov, ki ga 

bodo združili s programsko-vo-

lilno konferenco krajevne konfe-

rence socialistične zveze. Zbor 

bo za krajane tudi zanimiv, ker 

bodo predstavniki Rudnika li-

gnita Velenje na njem poročali o 

razvojnem programu na območ-

ju Šoštanja. 

(vos) 

Gasilsko društvo Paška vas ] 
Prednostna naloga izobraževanje 

»Na j si bo delovni program še tako obsežen in zahteven, ga v dru-

štvu vsako leto dosledno uresničimo. To pa zaradi članov, ki so resnično 

zelo vestni pri opravljanju zadanih nalog.« Tako je začel pogovor o delu, 

težavah in načrtih predsednik gasilskega društva Paška vas Franc Sev-

čnikar. 

120 krajanov je vključenih vanj, s pionirji in mladinci vred. Na tek-

movanjih, raznih preventivnih akcijah pokažejo kako spretni in urni so 

pri opravljanju raznih gasilskih veščinah z l i desetinami. 

Če so vse od ustanovitve dalje. 

od leta 1920, paški gasilci name-

njali največ pozornosti opremi, 

je tokrat bila že nekaj let v sre-

dišču pozornosti preventiva. Tu-

di letos so prav na tem področju 

precej naredili. Le en požar na 

svojem požarnovarnostnem ob-

močju so zabeležili, pri gašenju 

slednjega pa preprečili veliko 

materialno škodo. Poleg urjenja 

Franc Sevčnikar 

na vajah, sodelovanja na raznih 

meddruštvenih in občinskih ga-

silskih tekmovanjih, j im je letos 

uspelo posodobiti strojni park z 

novim orodnim vozilom. 

»Prejšnja leta smo bili najšib-

kejši pri izobraževanju. Danes 

lahko rečemo, da smo v zadnjih 

dveh letih pri usposabljanju na-

redili največ. Tako smo med dru-

Rudi Ježovnik 

gim letos organizirali tečaj za iz-

prašane gasilce, v naših vrstah 

imamo že častnika in nekaj pod-

častnikov,« je povedal poveljnik 

članov gasilskega društva Paška 

vas Rudi Ježovnik. 

Ne samo vestni člani. Tudi te-

sno sodelovanje s krajevno skup-

nostjo Gorenje, temeljnima orga-

nizacijama Keramika in Vino 

Šmartno ob Paki, z osnovno šolo 

bratov Letonje je pripomoglo k 

uspešnemu uresničevanju nalog. 

Tako kot v Gaberkah je tudi v 

krajevni skupnosti Gorenje gasil-

sko društvo edino društvo v kra-

ju. Poleg gasilcev združuje še 

kulturnike, špor tn ike , . . . 

Delovnega programa za pri-

hodnje leto člani gasilskega dru-

štva Paška vas še niso dokončno 

izdelali. Smernice nadaljnjega pa 

znova segajo na področja, ki so 

j im že prejšnja leta namenili pre-

cej skrbi — preventiva, izobraže-

vanje, usposabljanje desetin, so-

delovanje na tekmovanjih, v ak-

cijah krajevne skupnosti. Že dalj 

časa si prizadevajo odpraviti vr-

sto pomanjkljivosti pri hidrant-

nem omrežju. Sicer pa naj pove-

mo, da člani društva ne razmiš-

ljajo le o delu v prihodnjem letu, 

ampak vedo kaj naj bi delali do 

leta 1990. Do takrat naj bi na-

mreč rešili vprašanja siren, ro-

čnih radijskih postaj ter nakupa 

nove cisterne. 

Rečica ob Savinji 

Zavrta 
kulturna 
dejavnost 

Najrazličnejše oblike kulturne 

dejavnosti imajo na področju 

krajevne skupnosti Rečica boga-

to izročilo, ki ga ohranjajo števil-

ni krajani, mladi in stari. Žal se v 

zadnjem času srečujejo z vse več-

j imi prostorskimi težavami. Kul-

turno-prosvetni dom v tem kraju 

je namreč potreben temeljite ob-

nove, saj neustrezni prostori vse 

bolj ovirajo kulturno udejstvova-

nje. O tem in še o čem so sprego-

vorili na nedeljskem občnem 

zboru rečičkega kulturno-pro-

svetnega društva. 

Med drugim so omenili tudi 

težave, ki se pojavljajo zaradi 

dejstva, da na Rečici nimajo po-

polne osemletke in so otroci po 

5. razredu osnovne šole dokaj 

odmaknjeni od svojega kraja in 

življenja v njem. Ki jub vsem te-

žavam kulturnega življenja ne 

manjka in zanimanja zanj prav 

tako ne. Moški pevski zbor slavi 

letos 20-letnico delovanja, delav-

ska godba na pihala občine Mo-

zirje, ki ima svoj sedež prav na 

Rečici pa 10-letnico. Ob obeh ju-

bilejih bodo pripravili skupno 

slovesnost. Dokaj uveljavljeno 

dramsko skupino bodo morali 

dopolniti z mlajšimi člani, sicer 

pa imajo mladi svoj oktet in 

kvartet, veliko pozornosti pa na-

menjajo strokovnemu usposa-

bljanju, saj j im ni vseeno, kako 

se predstavljajo številnim obi-

skovalcem različnih proslav in 

kulturnih prireditev. V bližnji 

prihodnosti bodo ustanovili še 

folklorno skupino, ki ima namen 

oživiti in ohraniti domače plese 

in izročilo kraja v celoti. Načr-

tov, želja in volje j im torej ne 

manjka, predpogoj uspešnega 

dela pa je že omenjena obnova 

kulturnega doma. j p 

»Šoštanj je bil 
ogoljufan« 

To je na zboru krajanov 12. novem-
bra izrekla predsednica OK ZSDL — 
Nada Zavolovšek-Hudarin in hkrati 
poudarila, da je nujno urediti nefunk-
cionalni dom kulture in dati šoštanjski 
kulturi več pomoči, saj so prav v Šošta-
nju pognale korenine kulture in zgodo-
vine s katero se ponaša občina Velenje. 

Na zboru so podali poročila Bran-
ko Dražnik, Stane Šmajdl in Matjaž 
Natek. Predsednik SZDL je povedal, 
da ima Šoštanj 13 delegacij, 7 rajon-
skih odborov in 10 društev, ki bolj ali 
manj pridno delajo, medtem ko so ra-
jonski odbori bolj na papirju in bodo 
nekatere ukinili. Pohvalil je gasilce, 
turistično društvo ter lovce in ribiče. 
Manj dejavna je »Svoboda«. Sicer pa 
kultura v Šoštanju šepa (op. avtorja). 
Grajal je tudi preslabo udeležbo na 
sejah in sekretarja, ki ga ni blizu, ka-
kor tudi ne nekaterih članov ZK. V 
preteklem obdobju je bilo kar 10 zbo-
rov krajanov, ki so bili dobro obiska-
ni, saj je Šoštanj nenehno izposta-
vljen raznim problemom, ki jih pov-
zročajo Rudnik, Elektrarne in Tovar-
na usnja — ekološki problemi in iz-
kopavanja. Stane Šmajdl je poročal o 
opravljenih delih iz samoprispevka, 
izpostavil pa se je tudi problem oseb-
nega dohodka tajnice KS. Kar ni si-
stemsko urejeno — iz samoprispevka 
pa se tudi ne sme izplačevati. Matjaž 
Natek je poročal, da je imela KS kar 
11 sej z dobro udeležbo. Iz poročila je 
bilo slišati, da je Šoštanj nenehno 
pod raznimi pritiski tako Rudnika, 
kakor tudi občine, ki je pomladi uki-
nila krajevni urad in tako Šoštanju 
odvzela še zadnjo upravno funkcijo. 
Krajani so seveda protestirali, saj ima 
Šoštanj veliko zaledje, pa tudi sekre-
tar občinske konference SZDL je 
obljubil, da bo krajevni urad ostal, če 
bodo na zboru krajani to zahtevali. 
Torej obljuba ni bila izpolnjena, če-
prav v nekaterih krajih te pisarne še 
imajo, pa čeprav niso mesto kot je Šo-
štanj. Zaradi tega ljudje tudi nimajo 
več zaupanja, saj na vsakem zboru 
nekaj izgubijo, kot je dejal eden od 
razpravljalcev. »NIVO« Celje tudi ni 
očistil Pake, kot je obljubil. Krajevna 
skupnost Skorno pa je postavila ulti-
mat na gradnjo čistilne naprave, če ne 
bo priključena mestu in dokler ne do-
bi toplovoda. Sedaj pa nekaj poda-
tkov z zbora po telegrafsko: Na 
Aškerčevi cesti je potrebno podreti tri 

dotrajane stavbe. V staro pošto se bo 
preselila knjižnica, ki sedaj deluje v 
domu kulture. Skladišča ERE pri že-
lezniški postaji ne bo. Ne bo pa tudi 
kabelske televizije, ker so previsoki 
stroški in premalo prijav. Krajani so 
grajali železnico, ker so zapornice za-
prte vsak dan kar 72 minut, grajali pa 
so tudi trgovce zaradi slabe založeno-
sti trgovin. Stanovanjska uprava, ima 
v Šoštanju kar 190 stanovanj oz. hiš 
za katere pa ne skrbi dovolj — ukini-
la je celo pisarno v Šoštanju. Osuplji-
vo je tudi to, da je Rudnik postavil ul-
timat glede gradnje barak. Stavbo Ve-
plasa, kjer bo stala bodoča štirira-
zredna osnovna šola, ki je bila predvi-
dena za rušenje oz. obrtne delavnice, 
bodo preuredili v invalidsko delavni-
co — spominkov. Iz tega je razvidno, 
kako hitro se menjajo načrti. Še naj-
bolj pa je presenetila novica, da šo-
štanjski trikotnik ostane (obe šoli — 
banka, dom Partizana, staro sodišče 
in sploh ves del na desni strani Pake 
do Metleč). Ker je v Šoštanju pravi 
prometni kaos — še zlasti na trgu 
Svobode, bodo Glavni trg, sedaj Trg 
bratov Mravljakov zaprli za promet 
in nazaj postavili sakralni spomenik. 
KS je tudi protestirala, ker je gostin-
sko podjetje Paka, znano Cerovškovo 
gostilno dalo v najem Loteriji in stari-
narni, ki ne sodita v tak urejen gostin-
ski lokal. Med tem pa na drugi strani 
ulice, privatnik preureja stanovanjsko 
hišo v gostinski objekt — vsekakor 
zelo zanimivo — še zlasti v zvezi z na-
črti, za revitalizacijo mestnega jedra, 
ki naj bi bilo zaščiteno. Tudi ni spre-
jemljivo, da je gostinstvo Kmečki 
dvor (prej hotel Kunst) obnovilo fasa-
do samo na vsaki strani vhoda, tako, 
daje stavba sedaj le delno urejena — 
stanovanjska uprava pa nič. Denar za 
Šoštanj se menda uporablja drugje — 
za razne strehe v Titovem Velenju? Še 
in še bi lahko naštevali, a je proble-
mov preveč, še zlasti za KS, ki svoje 
delo opravlja amatersko. 

Ob koncu naj zapišem, da bo da-
nes, 19. novembra ob 17. uri v domu 
krajevne skupnosti ponovni zbor kra-
janov, na katerem bodo predstavniki 
Rudnika iz Velenja obrazložili najno-
vejšo odločitev Rudnika, da Jamo Šo-
štanj odloži za 30 let. V zvezi s to 
odločitvijo, pa se bodo načrti spet 
spremenili. Šoštanj bo še životaril. 

V. Kojc 

breg 0 prometu, kanalizaciji, telefonih 
V krajevnih skupnostih občine 

Velenje so v tem času program-

sko-volilne seje krajevnih konfe-

renc socialistične zveze. V Des-

nem bregu so sejo opravili prejš-

nji četrtek po predhodnih zborih 

krajanov, ki so j ih izvedli po so-

seskah. Na zborih so krajani iz-

postavili prometni režim v tej 

krajevni skupnosti, kanalizacijo, 

telefone, še postbno pa j ih je za-

nimal projekt kabelske televizije. 

Dopolni l i so člane posamez-

nih sosesk, na programsko volil-

ni seji pa člane krajevne konfe-

rence. Socialistično zvezo v tej 

krajevni skupnosti bo vodil Sta-

ne Planine, za podpredsednico 

so izvolili Dušanko Založnik, se-

kretar pa bo Slavko Hudarin. 

Na programsko volilni seji pa 

so podprli tudi vse sklepe, ki so 

j ih oblikovali na zadnjih zborih 

krajanov. 

(mkp) 
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Kaj je dr. Frlec resnično rekel? 
SOPAR : Že več kot leto dni 

smo priče neodgovornemu poi-

gravanju posameznih strokovnih 

in upravnih organov v zvezi z 

gradnjo odlagališč za jedrske od-

padke. In zato revolt krajanov 

Zavodenj, ki so v jutranjih urah 

začeli protestni pohod proti 

Titovem Velenju toliko bolj ra-

zumljiv. Naša stiska je iz dneva v 

dan večja! Za umirajočo Šaleško 

dolino, pravijo njeni prebivalci, 

bi gradnja odlagališča jedrskih 

odpadkov v Velunjskem grabnu 

pomenila njen dokončen pro-

pad. Zato so zahteve občanov, 

izrečene na današnjem protest-

nem zborovanju, jasne in glasne, 

pa tudi obvezujoče . . . 

(vložek: posnetki iz Titovega 

Velenja) 

ŠOPAR : Sporočilo tisočev ob-

čanov, izrečeno na današnjem 

protestnem shodu, namenjeno 

vsej jugoslovanski javnosti je, da 

nihče nima pravice v imenu ljudi 

odločati o njihovi usodi. 

VOD ITEL J : Kam torej z niz-

ko in srednje radioaktivnimi od-

padki? Gost nocojšnjega Dnev-

nika je dr. Boris Frlec, podpred-

sednik Izvršnega sveta Slovenije. 

Dr. Frlec, kaj moramo zdaj stori-

ti? V jedrski elektrarni Krško je 

skladišče skoraj polno. 

DR . F R L E C : Začasno skladiš-

če v jedrski elektrarni Krško se 

razmeroma hitro polni s sodi, ki 

vsebujejo srednje in nizko akti-

vne odpadke. V vmesnem času bi 

morali, ko bo polno, v dveh ali 

treh letih, bi morali in moramo 

poiskati stalno odlagališče za te 

odpadke. Jedrska elektrarna Kr-

ško proizvaja skorajda tretjino 

slovenske elektrike. Seveda se tej 

elektriki v sedanjem položaju ni-

ti približno ne moremo odpove-

dati. 

VOD ITEL J : Samo, tega skla-

dišča nihče ne mara! 

DR . FRLEC : Seveda, skladiš-

ča radioaktivnih odpadkov lju-

dje ne marajo, ker so vnaprej 

malce slabo informirani. Mislim, 

da bo treba najprej ljudi bolje in-

formirati, in to bomo tudi storili, 

Izvršni svet, pa tudi Jedrska elek-

trarna Krško, šele potem bo lah-

ko stekel postopek. Na koncu se 

postopek konča tako, da se upo-

števajo vsi kriteriji, ki so za izbi-

ro lokacije skladišča predpisani, 

da se pokaže, kakšne so tehnolo-

gije in seveda se lokacijo, oziro-

ma odlagališče sprejme v popol-

nem soglasju lokalnih oblasti. 

VOD ITEL J : Torej skladišče 

bomo zgradili doma, ne bomo 

radioaktivnih odpadkov izvažali, 

kot smo prebrali te dni? 

DR . FRLEC : Mislim, da je 

prav in pošteno, da za seboj tudi 

pospravimo sami, da ne bi bilo 

moralno naših smeti dati komu 

drugemu. 

(vložek: jedrsko razpoloženje 

v Evropi) 

VOD ITEL J : Protijedrsko raz-

položenje v svetu se zlasti po 

Černobilu povečuje. Zgledu Av-

strije in Švedske sledijo tudi dru-

gi. Ali to pomeni, dr. Frlec, da 

kljub temu, da jedrska energija 

še nima prave zamenjave, da je 

to pravzaprav konec jedrskih 

sanj, kot pišejo avtorji v tejle 

knjigi Černobil? 

DR . F E R L E C : Poglejte samo 

naslovnico te knjjge! Pogledate, 

pa opazite takoj, da gre za naj-

večjo nesrečo na svetu, kar ni 

res! Gre za vprašanje kriterijev, 

kaj je to velika, največja nesreča. 

In da gre za jedrske sanje, kar se-

veda tudi ni res. Jedrska energija 

IKS Luče 

Protest 

je danes del naše stvarnosti in bo 

nekaj časa tudi še ostala, če to 

hočemo ali ne. 

VOD ITELJ : No, vi v svoji 

knjigi, v svoji študiji, če jo tako 

imenujeva, »Energetika Sloveni-

je«, nekako tudi ugotavljate ozi-

roma ocenjujete, da je jedrska 

energija dokaj varna. 

DR . FRLEC : Jedrska energi-

ja . . . pa sedaj me potiskate v po-

ložaj, ki ga pravzaprav ne želim, 

nočem biti advokat za jedrsko 

energijo, želim pa, in to si oseb-

no veliko prizadevam, da bi se 

znebili vseh čustvenih nabojev, 

strahu, da bi zmogli objektivno 

presojo vseh načinov proizvod-

nje energije. In če to napravimo, 

potem bomo videli, da je jedrska 

energija v svojih ekoloških učin-

kih čista. Vsaj tako čista, kot hi-

droenergija . . . 

VOD ITELJ : . . . je pa potenci-

alno zelo nevarna, ne? Kot je 

Černobil dokazal, pa še kakšna 

druga nesreča tudi, ne? 

D R FRLEC : Vsaka proizvod-

nja energije je nevarna. Pa če po-

gledamo število človeških ži-

vljenj, kar je morda nekoliko ne-

etično, pa vendar: rudarji umira-

jo po rudnikih in rudarske nesre-

če, v katerih umre 31 rudarjev, ni 

nič kaj zelo posebnega. V Černo-

bilu je umrlo 31 ljudi! Ne več! V 

Bophalu in Mexico City-ju j ih je 

umrlo mnogo več! 

VOD ITELJ : No, vprašanje, 

kaj še bo, no. Pustiva to. Gradi-

tev naše druge jedrske elektrarne 

Prevlaka je vsaj načelno prepre-

čena, zaustavljena, vendar pa, po 

pisanju dela jugoslovanskega ti-

ska, priprave tečejo nemoteno 

naprej. Kaj je zdaj resnica? 

DR . FRLEC : No, to . . . med-

narodnemu razpisu za ponudbe 

za jedrsko elektrarno Prevlaka, 

mora slediti odgovor Jugoslavije, 

kar pomeni, da morajo biti vse 

mednarodne ponudbe ovredno-

tene. In to dela ekipa, ki se prav-

zaprav peča s pripravami na 

gradnjo jedrske elektrarne Prev-

laka. Mednarodnega razpisa ne 

moremo sredi poteka prekiniti, 

ker bi potem plačali zelo visoke 

odškodnine vsem tistim, ki so se 

potrudili, dali na tender svoje 

ponudbe. 

VOD ITELJ : Torej je še zmeraj 

šansa, da jedrsko elektrarno 

Prevlaka delamo!? 

DR . FRLEC : Ja, v Sloveniji 

verjetno ne! S slovenskim denar-

jem, tako kot je zamišljeno, kot 

je zamišljen predlog zakona. 

VOD ITEL J : V Jugoslaviji pa 

da?! 

DR . FRLEC : V drugih repu-

blikah pa pač ne morem presoja-

ti. 

VOD ITELJ : Hvala lepa za 

obisk! 

S TV prepisal: Vane G O Š N I K 
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Novi prispevki 
k slovenski blaznosti 

*** HVi, ti* \ 

j Pred 43 leti so se tu zbrali naši stari starši, da so zase in za nas obnovi-

I li fašistično razdejanje — požgano vas. Danes se zbiramo, da prepreči-

imo mnogo hujšo katastrofo - NEPOPRAVLJIVO UNIČENJE, ki 

i nam ga iluzorno ponuja domovina. 

i Res, živimo v nerazviti občini. NISMO PA NERAZVITI LJUDJE, le 

i možnosti nimamo. Za marsikaj smo prikrajšani, zato pa imamo LJU-

i BEŽEN DO NAŠE DOLINE', odkoder so ukaželjni predniki odhaja-

I li po svetu za znanjem, odkoder so naši starši še kot otroci morali v 

•rmesta, internate po izobrazbo. Mi se dnevno vozimo v šole po 60 in 

\ več kilometrov v natrpanih avtobusih, po najslabših cestah. Vsak po 

> svoje se iz roda v rod vračamo v svoje kraje. 

— kjer pridobljeno znanje in nabrane izkušnje združujemo z zakoni 

narave, 

— kjer nadaljujemo garaško trpljenje naših prednikov za golo preži-

vetje v svoji domovini, 

— kjer vzdržujemo tradicijo Slovenske kulture 

— kjer nudimo dobro počutje med naravnimi lepotami mnogim ob-

čudovalcem iz domovine in tujine, 

— kjer nas zemlja ne dolgočasi — 

ZATO JE NE PUSTIMO UNIČITI! 

NE DOVOLIMO GRADITI ODLAGALIŠČA JEDRSKIH ODPAD-

KOV! 

Preveč je onesnaženo že ozračje, prevelik vpliv ima na zdravje nas in 

naše flore. 
ZEMLJE NE DAMO! 

Ta zemlja je ŽIVA. Prepojena je s potom garanja. Prepojena je s krv-

jo zato da je naša. In mi jo MORAMO braniti pred uničenjem NA-

ŠIH STROKOVNJAKOV! 

Mi živimo od TE zemlje, ne od praznih obljub, ne od cenenih eno-

. stranski^ ugotovitev, ne od slovečih imen tehničnega in kemičnega 

razve i' 

TA ZEMLJA nas ohranja in mi jt vračamo — pošteno, zavestno, z vso 

odgovornostjo: 

jj NE DAMO NAS - V NAŠI SA VINJSKI DOLINI, V NAŠI SLOVE-

NIJI! 

Omalovaževanje 
strahu 

S težkim srcem, s trpkostjo in 

ogorčenostjo sem poslušal kratek 

pogovor novinarja ljubljanske te-

levizije s podpredsednikom slo-

venskega izvršnega sveta dr. Bori-

som Frlecem v nedeljo zvečer. 

Predmet pogovora je bila jedrska 

energija in povabljeni sobesednik 

je očitno mislil tudi na nedeljsko I 

protestno zborovanje Velenjčanov 

in Aiozicčanov proti graditvi odla-

gališč radioaktivnih odpadkov na 

njihovem območju, ko je ugotovil, 

da je Slovenska javnost premalo 

obveščena o jedrski energiji in da 

se preveč boji atoma. 

Slovensko javnost, ki je baje 

slabo obveščena, je »pouči l« dr. 

Frlec z nekaj neverjetnimi izjava-

mi (ob upoštevanju časovne sti-

ske, ki je očitno preprečila bolj 

pretehtane odgovore). 

Dr. Boris Frlec se ni strinjal z 

novinarjevo trditvijo, da je čer-

nobilska katastrofa doslej naj-

večja na svetu. Omeni l je rudni-

ške nesreče, ki so zahtevale dosti 

več življenj. Ko ga je novinar ho-

tel prepričati, da je Černobil po-

vsem druge vrste katastrofa,ker 

je nesreča reaktorja okužila velik 

del Evrope z radioaktivnostjo, je 

dr. Boris Frlec šel mimo tega ar-

gumenta. 

Tistega, česar novinar na tele-

viziji ni mogel dokončati, naj do-

končam jaz. Koliko ljudi bo za-

radi černobilskega sevanja umrlo 

za rakom in drugimi boleznimi v 

prihodnjih mesecih in letih? Ko-

liko ukrajinske — in ne samo 

ukrajinske — plodne zemlje je še 

radioaktivne? Dosti je takih 

vprašanj. 

Da so jedrske elektrarne prav 

tako »čiste« kot hidroelektrarne, 

si najbrž ne bi upal nihče na sve-

tu trditi, četudi bi bil pristaš jedr-

ske energije. Ne samo med obra-

tovanjem jedrskih reaktorjev, 

ampak tudi potem, ko so odslu-

žili, obstajajo velike nevarnosti 

in težave. V Z R N še zdaj natan-

ko ne vedo, kako in kam bodo 

varno »odloži l i« stare JE, saj je 

znano, da sta notranje jedro in 

obloga radioaktivna in bosta še 

dolgo sevala, četudi je JE nehala 

obratovati. 

Najbolj sporna pa je izjava dr. 

Borisa Frleca, da naj tisti, ki je 

onesnažil okolje, tudi počedi za 

seboj. Sporna je zato, ker pri tem 

misli na vse Slovence, ne pa sa-

mo na onesnaževalce med njimi. 

Toda dovolite, da odgovorim 

počasi in zbrano: 

JE Krško proizvaja petino 

električnega toka v Sloveniji, je 

dejal dr. Boris Frlec. 

Odgovor: Za denar, ki smo ga 

zapravili, zapravljamo in ga bo-

mo še zapravljali - odplačilo 

dolgov — za JE Krško in Žirov-

ski vrh, bi danes lahko imeli ob-

jekt ali objekte, ki bi proizvajali 

tretjino električne energije v Slo-

veniji, denimo tudi na premog, a 

z vsemi z vsemi potrebnimi čistil-

nimi napravami, ki prestrezajo 

najmanj 90 odstotkov žveplove-

ga dioksida, da ne uhaja v ozrač- , 

je. Pa š ebi nam ostalo nekaj de- • 

narja. 

Čez tri leta ne bo več prostora 

za izrabljeno jedrsko gorivo pri 

JE Krško, je dejal dr. Boris Fr-

lec, zato ga bo treba nekje odlo-

žiti. Odgovor: Ni res, da ni druge 

rešitve. Že dolga leta odvažajo i 

Zahodni Nemci iz Z R N na po- j 

novno predelavo v Francijo in > 

Britanijo izrabljeno gorivo in do- , 

bivajo iz njega novo. Tudi mi bi i 

si lahko vsaj začasno tako poma- J 

gali. 

Ko je dr. Boris Frlec govoril o 

moralni obveznosti, da mora | 

onesnaževalec počistiti za seboj, j 

zakaj ni vprašal Hrvatov, ali tudi I 

oni čutijo kako moralno obvez- , 

nost do izrabljenega jedrskega j 

goriva pri JE Krško — denimo 

50-odstotno moralno obveznost? I 

Mar niso solastniki JE Krško in | 

mar ne prejemajo od nje 50 od-

stotkov električnega toka? 

Koje dr. Boris Frlec govoril o 

našem mednarodnem natečaju 

za jedrske centrale, je omenil ve-

likanske denarne kazni, ki bi jih 

baje morali plačati, če bi natečaj 

odpovedali. Ta trditev je tako 

naivna, da je nima smisla pose-

bej spodbijati. Rekel bi samo to, 

da bi nam bili tuji konzorciji pri-

pravljeni dati dolgoletne ugodne 

kredite, če bi se odločili za gradi-

tev v njihovih JE na našem 

ozemlju. Seveda pa je vprašanje, 

ali niso naši energetiki, ne da bi 

javnost za to vedela, podpisali 

kake druge pogodbe, ki jih zdaj 

zavezujejo. Natečaj ne zavezuje 

nikogar. 

Dr. Boris Frlec je zagotovil 

slovenski javnosti, da brez sogla-

sja občanov ali krajanov ne bodo 

gradili odlagališč radioaktivnih 

odpadkov. Ze zdaj je jasno, da 

takega soglasja ne bo. Jasno je 

treba povedati, da meri Slovenija 

20.251 kvadratnih kilometrov in 

vsa Jugoslavija 255.804 kvadra-

tnih kilometrov. Prav tako je tre-

ba povedati, da je Slovenija že 

skoraj popolnoma onesnažena 

od Krasa do Žirovskega vrha, od 

Mežice do Bele krajine. Poleg te-

ga je preprežena z geološkimi 

prelomnicami in del glavnega 

svetovnega potresnega jarka po-

teka čez zahodni del Slovenije, 

ki se potem nadaljuje čez sever-

no Italijo in Apeninski polotok. 

Med drugim je v nevarnosti naša 

talnica. V nevarnosti sta naše 

zdravje in zdravje naših potom-

cev. 

Da, ljudje so prestrašeni in 

obupani, prav zato, ker niso sla-

bo obveščeni. Tako površno in 

malomarno obravnavanje ene 

najbolj usodnih tem našega časa, 

strahu javnosti ne bo ublažilo, 

ampak poglobilo. 

Morda pa naša javnost res ni 

dovolj obveščena o jedrski ener-

giji. Zakaj, če bi bila, bi jo bilo še 

bolj strah. 

Božidar Pahor 

(DELO ) 

»Lahko farbaš nekatere ljudi ne-

kaj časa, toda ne moreš Jarbati 

vseh ljudi ves čas!« 

ABRAHAM LINCOLN 

»Zapletljaji« okoli odlagališča 

nizko in srednje radioaktivnih 

odpadkov dobivajo dramatične 

in groteskne razsežnosti. Videti 

je, kot da je sobotno protestno 

zborovanje v Solčavi in nedelj-

sko v Titovem Velenju sprožilo 

plaz, po katerem se navidez ne-

močno valijo izjave organov, po-

sameznikov in institucij. Vsak 

dan prinese kaj novega in vse je 

vedno bolj komično, a tudi tragi-

čno in strašljivo. Odvisno od te-

ga pač, s katerega zornega kota 

na zadevo gledamo. 

Poglejmo nekaj izrazito nega-

tivnih primerov, ki jih je nedelj-

ski shod rodil! 

1. Slovenski izvršni svet je pet 

minut pred dvanajsto (in zato za 

»preprečitev« shoda prepozno) v 

slovensko javnost poslal odme-

vno izjavo, da odlagališča ne bo 

nikjer tam, kjer občine (pazite: 

občine, ne pa ljudje, ki v teh ob-

činah žive!) ne bodo dale sogla-

sja zanj. Če je koga izjava pomi-

rila in prepričala, potem so se 

mu sanje sesule že v nedeljo zve-

čer, ko si je podpredsednik tega 

istega izvršnega sveta, dr. Frlec v 

TV dnevniku dovolil izreči lepo 

število šokantnih misli — in to 

• takšnih, da so sprožile splošno 

zgražanje in ogorčenje ljudi. 

2. Na torkovi seji vseh treh 

zborov občinske skupščine Kr-

ško so razpravljalci trdili (če se-

veda verjamemo novinarju), da 

odlagališče jedrskih odpadkov ni 

zadeva, ki bi jo morala rešiti ob-

čina Krško ali nuklearka, ampak 

SR Slovenija in SR Hrvaška — 

stvari da je treba strokovno pre-

tehtati in se znebiti vsega POLI-

TIKANTSTVA in POLITIZI-

R A N J A . Poročevalec v ljubljan-

skem Dnevniku se je čutil dolž-

nega dodati še tole: »V razpravi, 

ki je bila ves čas na V ISOK I 

K U L T U R N I R A V N I dialoga, so 

delegati opozorili, da Krčani NE 

Č U T I J O POTREBE PO MANI-

FESTACI JAH M N O Ž I C , tem-

več sodijo, da je seja občinske 

skupščine zadostno opozorilo, 

naj se že enkrat določi lokacija, 

ki razburja duhove«. O sveta 

preproščina in nedolžnost! Kaj 

nam tovariši delegati iz Krškega 

in novinar Dnevnika sporočajo? 

Posredno trdijo, da so bili na so-

botnem protestnem shodu v Sol-

čavi in nedeljskem v Titovem Ve-

lenju nestrokovnjaki, ki so zade-

vo politikantsko spolitizirali, na-

migujejo, da je shod potekal na 

nizki kulturni ravni dialoga, trdi-

jo, da so takšne manifestacije j 
ljudskih množic odveč, saj ima-

mo vendarle strokovnjake, ki bo-

do stvar znali najbolje rešiti. 

Sprašujemo se, ali so takšna raz-

mišljanja v mesecu novembru le-

ta 1987 sploh še normalna?! Smo 

seveda pristaši mnenja, da naj 

ima vsak pravico povedati, kar 

mu leži na srcu, toda sprašujemo 

se, doklej se bo potrebno ukvar-

jati s trditvami, ki so bile že nič-

kolikokrat (strokovno) ovržene? 

Kako ponovno in povsem ra-

zumljivo delegatom Skupščine 

občine Krško dopovedati, da 

prebivalcev npr. Šaleške doline 

nihče ni povprašal za mnenje o 

gradnji nuklearke? In da je bila 

v nebo vpijoča neumnost graditi 

nuklearko brez istočasne rešitve 

odlaganja nizko, srednje in viso-

ko radioaktivnih odpadkov! 

Vprašamo pa se lahko z njimi 

vred, ali SO O N I SODELOVA-

LI PRI O D L O Č A N J U O 

G R A D N J I ? 

3. Poglejmo nazadnje še četr-

tkovo srečanje predsednikov iz-

vršnih svetov občin Slovenj Gra-

dec, Ravne, Velenje in Mozirje z 

v. d. direktorja novo ustanovlje-

ne uprave za jedrsko varnost pri 

republiškem izvršnem svetu, dr. 

Mi lanom Čopičem! Predsedniki 

izvršnih svetov so bili po poroča-

nju Ivana Praprotnika v Delu in 

Mira Petka v Večeru zelo »boje-

vito« razpoloženi, v Čopiča so 

neustavljivo drezali in na koncu 

izvrtali tudi naslednje: 

Č E B O M O M O R A L I ODLA-

G A L I Š Č E G R A D I T I V SLOVE-

NI J I (in odločitev mora pasti do 

konca oktobra 1988), POTEM 

BO S K U P Š Č I N A SRS (V KON-

Č N I FAZI PA TUD I PRED-

SEDSTVO SRS!!) M O R A L A O 

TEM SPREJETI Z A K O N ! ! ! ! 

Ta izjava (ponovljena je bila 

tudi v TV Dnevniku v petek, 13. 

I I . ) I Z R E C N O IN P R E C I Z N O 

I Z N I Č U J E O B L J U B O IZVRŠ-

N E G A SVETA SRS, D A 

O D L A G A L I Š Č A N E BO V TI-

STI O B Č I N I , KI SOGLASJA 

N E BO DALA , I Z N I Č U J E 

O B L J U B O IS SRS, TOREJ TI-

STE INSTITUCI JE , KI JE 

USTANOV ILA UPRAVO Z A 

J E D R S K O V A R N O S T IN KA-

TERE V. D. D I R E K T O R JE 

DR . Č O P I Č ! 

Po scenariju dr. Čopiča (in 

verjetno ni le njegov) si lahko 

prebivalci ogroženih območij in 

občin toliko opevano ne-soglasje 

vtaknemo za uho, saj je skoraj 

normalno pričakovati, da bi bila 

izbrana občina v Skupščini SRS 

gladko preglasovana. Pač po tisti 

filozofiji: je pa že bolje, da je 

odlagališče tam (pa magari le ne-

kaj deset kilometrov od mene), 

kot pa v moji ljubi občini. 

Toda četrtkovo srečanje z dr. 

Čopičem je prineslo še nekaj, kar 

se lahko (ali pa tudi ne) izkaže za 

neprimerno bolj pomembno in 

morda tudi usodno. Sprva je bilo 

najavljeno kot za javnost (novi-

narje) odprto, potem pa je prišel 

preklic. VSE SE JE TOREJ DO-

G A J A L O ZA Z A P R T I M I VRA-

TI. P R E P R I Č A N I SMO , D A 

L JUD I I Z R E D N O IN ŽI-

V L J E N J S K O Z A N I M A , KAJ 

SE JE Z A T E M I Z A P R T I M I 

VRATI G O V O R I L O ! ZATO 

TUD I POVSEM STRPNO, TO-

V A R I Š K O IN DOBRONA-

M E R N O , T O D A J A V N O 

S P R A Š U J E M O PREDSTAVNI-

KE NAŠTETIH O B Č I N , 

PREDVSEM PA PREDSTAV-

N I K A V E L E N J S K E O B Č I N E , 

KI JE BIL N A TEM SREČA-

N J U : 

ALI STE Z A Z A P R T I M I 

VRATI G O V O R I L I ŠE O Č E M 

D R U G E M , R A Z E N O TI-

STEM, K A R STA OBJAV ILA 

D E L O IN V E Č E R ? ALI JE D R . 

Č O P I Č P O N U J A L K A K Š N E 

NOVE P R E D L O G E ? ALI STE 

M O R D A KAJ O B L J U B L J A L I ? 

ALI BI B ILO M O G O Č E OBJA-

VITI Z A P I S N I K TEGA POGO-

V O R A ? 

To vas sprašujemo zato, ker 

smo prepričani, da so stvari 

mnogo bolj resne, kot se morda 

komu zdi. Skrivanje informacij 

(če se je to seveda sploh res zgo-

dilo) lahko povzroči nepopravlji-

ve in neobvladljive posledice. 

Spomnimo se le, kaj je na nedelj-

skem shodu v Titovem Velenju 

dejal gost iz Solčave: » M i bomo 

Solčavo branili pred nasilnimi 

odlagalci odpadkov naše civili-

zacije z vsemi zakonitimi sred-

stvi, če bo potrebno tudi s svoji-

mi življenji!« In spomnimo se 

napisa na enem od transparen-

tov, ki so ga nosili na sobotnem 

protestnem zborovanju v Solča-

vi: »Danes nas je tukaj nekaj 

100, drugič nas bo nekaj 1000, 

toda takrat ne bomo s transpa-

renti!« 

V današnjem prispevku smo 

namerno izpustili veliko število 

izjav, mnenj, člankov in oddaj, ki 

so oba protestna shoda odločno 

podprli. Izpustili enostavno zato, 

ker se nam ne bi smelo zgoditi, 

da bi preslišali danes še manjšin-

ska opozorila in grožnje. Meni-

mo sicer, da so omenjane izjave 

in dogodki nastali v nekakšni pa-

nični situaciji, ki sta jo v glavah 

tehnokratov in jedrskega lobija 

sprožili obe protestni zborovanji. 

Toda to ne pomeni, da se razgre-

te glave ne bi mogle še bolj spo-

zabiti in bi prešle od tihih gro-

ženj, zmerjanj in podtikanj k bolj 

konkretnim rečem. Kako bi lah-

ko naprimer »odstranili« 15 do 

20.000 ljudi nam sicer ni jasno, 

toda razmišljati o tem j im seveda 

tudi ne bomo pomagali. Vseka-

kor bo čas kmalu pokazal, da 

razsodnosti niso izgubile ljudske 

množice. Tisti, ki sporočila obeh 

shodov niso razumeli ali ga ne 

želijo razumeti, bodo posledice 

morali lepo pripisati kar sebi! 

Vane Gošnik 
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Letos praznuje gibanje malo 
obletnico — peto leto delovanja. 
V štirih letih je bilo izdelanih 87 
raziskovlanih nalog iz vseh te-
matskih področij. Pri izdelavi na-
log je sodelovalo skupaj 178 av-
torjev. To so bili učenci osnov- I 
nih šol. Centra srednjih šol in 
študentje. 

Gibanje Mladi 
raziskovalci za 
občine Velenje 

razvoj 

OBČINSKA RAZISKOVALNA SKUPNOST VELENJE 
OBČINSKA IZOBRAŽEVALNA SKUPNOST VELENJE 

Pred vami je letošnji razpis gi-
banja »Mladi raziskovalci za raz-
voj občine Velenje«, ki ga obja-
vljata Občinska raziskovalna 
skupnost in Občinska izobraže-
valna skupnost. 

Vse aktivnosti bodo vezane na 
Center srednjih šol, kjer boste tu-
di dobili dodatne ustrezne infor-
macije. 

Razpis raziskovalnih nalog ob-
sega tematska področja, v okviru 
katerih lahko kandidati prijavijo 
teme oz. naslove raziskovalnih 
nalog sami ali po dogovoru z 
mentorji. 

Priporočamo raziskovanje ak-
tualnih problemov, ki se poja-
vljajo v stroki, v izobraževanju 
ali v domačem okolju. Naloge so 
lahko individualne ali skupin-
ske. Zajemajo lahko posamezno 
stroko ali so interdisciplinarne. 

Učencem oz. prijavljenim kan-
didatom in mentorjem bomo nu-
dili vso ustrezno pomoč pri orga-
niziranju dela, reševanju odprtih 
organizacijskih vprašanj in pri 
povezovanju z delovnimi organi-
zacijami. 

Avtorji bodo javno predstavili 
svoje naloge v mesecu maju 
1988, aktivnosti pa bomo zaklju-
čili s slovesnostjo, na kateri bo-
mo podelili priznanja in nagra-
de. 

To prijavnico pošljite na naslov: 
Center srednjih šol 
Trg mladosti 3 
63320 Titovo Velenje 
do 11. 12. 1987 

Miličniki po poteh Štirinajste 
Osnovna organizacija sindikata Postaje milice Titovo Velenje bo 

organizirala to soboto, deseti tradicionalni pohod po poteh Štirinajste 
divizije. Na letošnji pohod, s katerim tradicionalno počastijo dan re-
publike, seje doslej prijavilo 13 ekip postaj milice s področja celjske 
uprave za notranje zadeve, postaja milice iz Sevnice ter ekipe občin-
skih organizacij SLO in TO. Med pohodom se bodo ekipe pomerile v 
znanju topografije, streljanju, prvi pomoči, premagovanju ovir. . . 

Velenjskim miličnikom bodo pri organizaciji letošnjega pohoda 

pomagale delovne organizacije RLV, ESO, TEŠ, Gorenje in druge. 

(mz) 

RAZPIS »MLADI RAZISKOVALCI ZA RAZVOJ OBČINE VELENJE« 

PRIJAVNICA 

Ime in p r i imek Dat. ro j . 

Pokl ic Šola-razred oz. OZD 

Naslov bival išča 

A. Pred lagam naslednjo temo 

B. Tematsko področ je 

Ime, p r i imek in naslov men to r ja , če ga kandidat že ima: 

Datum: 

Učenci Centra srednjih šol so 
s svojimi nalogami dosegali lepe 
rezultate na republiških sreča-
njih mladih raziskovalcev v giba-
nju Znanost mladini, najboljši 
pa so sodelovali na zveznih sre-
čanjih Nauku mladima. 

Torej, če vas zanima razisko-
valno delo ali se z njim že ukvar-
jate, se prijav ite na razpis. 

TEMATSKA P O D R O Č J A 

1. Tehnološke izboljšave in ino-
vacije 

2. Regulacija in krmiljenje z 
elektroniko, hidravliko in pneu-
matiko 

3. Računalnik kot orodje v in-
formatiki, tehnologiji in izobraže-
vanju 

4. Racionalizacija v rabi energi-
je 

5. Urejanje okolja 

6. Varstvo okolja 

7. Človek in družbeno okolje 

(sociologija) 

8. Kulturna dediščina (etnologi-
j i 

9. Zgodovina Šaleške doline 

10. Druga tematika 

Občinska raziskovalna skupnost in Občinska izobraže-
valna skupnost Velenje objavljata 

RAZPIS 
»Mladi raziskovalci za razvoj občine Velenje« 
NAMEN 
Spodbujati učence osnovnih in srednjih šol, študente višjih in 
visokih šol ter ostalo mladino k ustvarjanju inovacijskih dosež-
kov in k raziskovalnemu delu. 
NALOGE: 
A. Tehnične in druge inovacije, referati, seminarske, diplomske 
in raziskovalne naloge, ki jih predloži udeleženec razpisa po la-
stni presoji iz tematskih področij, ki so navedene v razpisnem 
gradivu, izjemoma pa tudi iz drugih področij. 
B. Izdelava nalog, ki jih predlagajo OZD in druge institucije obči-
ne Velenje. 
PRAVICA PRIJAVE 
Za naloge pod A: Učenci in študentje osnovnih, srednjih, višjih 
in visokih šol ter ostali mladi, ki imajo stalno bivališče v občini 
Velenje. 
Za naloge pod B: Vsi občani SFRJ, ki še niso dopolnili 27 let 
starosti in imajo možnost za izdelavo raziskovalne naloge v 
skladu z zahtevami predlagatelja ter niso registrirani raziskoval-
ci. Prijavijo se lahko posamezniki ali skupine. 
IZDELKI 
— Inovacijski predlogi morajo biti opremljeni z načrtom, opi-

som postopka ali s predstavitvijo izdelka. 
— Raziskovalne naloge morajo biti izdelane v skladu z navodili, 

kakršna veljajo za izdelavo nalog v okviru republiškega giba-
nja »Znanost mladini«. Kandidati dobijo navodila v Centru 
sr jdn j ih šol po oddaji prijavnice. 

NAGRADE 
Najboljši inovacijski predlogi in raziskovalne naloge bodo na-
grajene z denarnimi nagradami ali z zagotovitvijo možnosti za 
študijsko izpopolnjevanje v ustrezni znanstveni instituciji. Na-
grajene in druge predložene naloge pod A (po lastni presoji av-
torjev) so last predlagateljev in jih lahko ponudijo v odkup OZD 
ali drugim interesentom. 
Pri nalogah pod B (ki jih predlagajo OZD), velja za avtorske pra-
vice pisni dogovor, ki ga ob začetku izvajanja naloge skleneta 
OZD in izvajalec naloge. Če dogovora ni, so avtorske pravice 
last izvajalca. 
Po en izvod vsake izdelane naloge se hrani v knjižnici CSŠ. 
KRITERIJI 
Naloge ocenjuje posebna komisija, ki deluje po pravilniku. 
Pri ocenjevanju naloge se upošteva predvsem: 
1. Izvirnost 
2. Uporabnost 
3. Pogoji nastajanja 
ROKI 
— Rok za prijavo na razpis je 11. 12. 1987 
— Rok za oddajo naloge je 8. 4. 1988 (pri obsežnejši nalogi 

delni rezultati). 
PRIJAVE 
Prijave na priloženem obrazcu sprejema Center srednjih šol, 
Trg mladosti 3, 63320 Titovo Velenje. Pri skupinskih prijavah iz-
polni prijavnico samo vodja skupine in priloži seznam članov 
skupine. 
OPOMBA: 
Obrazce za prijavo, podatke o možnih mentorjih in vse ostale 
informacije dobite v Centru srednjih šol, tov. Irena Pilih tel. 
853-181. 

Podpis: 

/ O ljubljanska banka 
LJUBLJANSKA BANKA, TEMELJNA BANKA VELENJE raz-
pisuje po sklepu razpisne komisije dela in naloge 

NAMESTNIK PREDSEDNIKA BANKE 
za štiriletni mandat 

Za imenovanje namestnika predsednika banke morajo kan-
didati poleg splošnih pogojev, določenih v zakonu, izpolnje-
vati še: 

— visoka ali višja strokovna izobrazba 
— najmanj 5 let delovnih izkušenj na enakih ali podobnih 

delih s področja planiranja, ekonomike, financ in vodenja 
v OZD, delovni skupnosti ali banki in drugi finančni orga-
nizaciji. 

• Pisne prijave naj kandidati vložijo v 8 dneh po objavi na na-
slov: RAZPISNA KOMISIJA LJUBLJANSKA BANKA, TE-
MELJNA BANKA VELENJE, Rudarska 3, 63320 TITOVO VE-
LENJE. 

Poenostavimo 
naše sodelovanje 

Anka Breznik študira na 
Pravni fakulteti. Ob koncu 
tedna se vrača domov, v 
Metliko. Doma jo čaka pot 
v banko, saj bo sredstva s 
hranilne knjižice, ki jo je 
dobila za deseti rojstni 
dan, prenesla na knjižico, 
na katero je verjetno že 
dobila štipendijo. 

43-letni novinar, Tomaž 
Novak, se je spomnil svo-
jih dveh pozabljenih hranil-
nih knjižic. Odločil se je, 
da ju bo ob prvem obisku 
oddal v Ljubljanski banki, 
kjer mu bodo prenesli sred 
stva, skupaj z obrestmi, 
na tekoči račun. 

36-letna Maja Zupančič 
ima na svojih štirih hranil-
nih knjižicah že teta ne-
spremenjeno stanje. Da-
nes niti sama ne ve, koliko 
sredstev je na teh knjiži-
cah. To bi lahko izvedela, 
če bi prišla v Ljubljansko 
banko Izračunali bi ji da-
našnje stanje in sredstva 
prenesli na tekoči račun. 

Profesor v pokoju. Franc 
Rozman, je že trideset tet 
varčevalec Ljubljanske 
banke. Pred kratkim se je 
z odvečnima hranilnima 
knjižicama oglasil v Mes-
tni hranilnici. Dogovoril 
se je za prenos sredstev 
na hranilo vlogo svojega 
vnuka. 

Marko Kovač, 27-letni 
strojni tehnik je prinesel v 
banko tri hranilne knjižice, 
ki jih je imel še iz šolskih 
let. Ljubljanska banka mu 
je obrestovane vloge pre-
nesla na knjižico, ki jo stal-
no uporablja. 

/ O ljubljanska banka 
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KOLEDAR 
ČETRTEK, 19. novembra -

I ZAK 

PETEK, 20. novembra - SREČ-

K O 

S O B O T A , 21. novembra - MA-

R I J A 

N E D E L J A , 22. novembra 

C E C I L I J A 

P O N E D E L J E K , 23. novembra 

— K L E M E N 

T O R E K , 24. novembra - FLO-

RA 

S R E D A , 25. novembra - KA-

TAR INA 

'MALi OGLAS! 
ČENOBEL TV, Star 3 leta, prodam. 
Telefon 856-441. 
ZASTAVO 101 GTL-55/S, letnik 
1986, prodam. Telefon 855-211. 
MALO RABLJEN ČRNOBELI TV, 
tip 107, star 1 leto, prodam. Vinko 
Oder, telefon 854-813. 
KOMPJLTER »SCHNEIDER« JO-
YC PRODAM. Telefon 855-050. 
ANTON BOŽIČEK iz Šoštanja, Lev-
stikova 2, preklicujem vse, kar sem 
govoril o Angelci Žaveršnik. Govori-
ce so bile neresnične. Hkrati se ji za-
hvaljujem, da je odstopila od tožbe. 
PRAŠIČE ZA ZAKOL, težke 130 do 
170 kg, krmljene z domačo krmo, pro-
dam. Mastnak, Šempeter 60, telefon 
701-004. 

MOTOR MZ ETZ 250. malo vožen, 
dodatno opremljen, prodam. Telefon 
831-138. 
PRAŠIČA, TEŽKEGA 180 kg, po 
1.800,— din, prodam. Telefon 
881-071 od 19. do 20. ure. 
GLASBENI CENTER 201 A GORE-
NJE PRODAM, stereo, izpraven. 
Stanko Lipuž, Veljka Vlahoviča 41, 
Titovo Velenje, telefon 857-533. 
INŠTRLIRAVA MATEMATIKO IN 
KEMIJO za osnovne in srednje šole. 
Informacije po telefonu 855-668. 
ENOBRAZDNI PLLG IMT, malo 
rabljen, prodam, ter zadnja, popolno-
ma nova leva vrata za Wartburga. 
Klančnik, Plešivec 15. 
PRAŠIČE ZA ZAKOL, težke 130 do 
160 kg, prodamo po dnevni ceni. 
Franc Ušen, Rakovlje 18, Braslovče. 
KOMBINIRAN ŠTEDILNIK 2 + 2, 
nerabljen, prodam 15% ceneje. Tele-
fon 855-992. 

STROJNO KLJUČAVNIČAR-
STVO IN GRAVERSTVO 
FRANCA ŠKETA, Polzela 46 a, 
telefon 721-450 izdelujem — 
značke, obeske, plakete in opra-
vljam graviranje. SE PRIPORO-
ČAM! 

FIAT 126 P, letnik 1978, prodam. Te-
lefon 831-039. 
KOTNO SEDEŽNO GARMTLRO, 
RAZTEGLJIVO V 5 LEŽIŠČ, 
UGODNO PRODAM. Telefon 
854-189. 
DVE LEPI PSIČKI - NOVO-
FLNDLANKI, brez rodovnika, stari 6 
tednov, čakata na nova gospodarja. 
Telefon 856-204. 
IŠČEMO ŠTUDENTKO ZA VAR-
STVO DVEH OTROK NA DOMU, 
od februarja do septembra. Solidno 
plačilo. Telefon 857-564. 
ZASTAVO 101, letnik 1977, obno-
vljeno in registrirano do oktobra 
1988, prodam. Franc Martinšek, Ki-
dričeva 10, Titovo Velenje, telefon 
853-532. popoldan. 
VLEČNO KLJUKO, NOVO, za Fiat 
126 P. prodam. Telefon 854-013, po-
poldne. 
ZASTAVO 101 GTL, letnik 1986, 
prodam. Prevoženih 15.000 km, cene 
4.5 M, telefon 881-226, popoldan. 
OSEBNI AVTO ZASTAVA 750, le 
tnik 1978, ugodno prodam. Telefon 
853-598. 
ZASTAVO 101, december 1984, pro-
dam, garažirana. Telefon 854-100, ce-
sta Bratov Mravljakov 7, Titovo Vele-
nje. 
BLACK & DACKER, električno mo-
torno žago, 35 cm, kot novo, prodam. 
Telefon 858-370. 
ŠIVALNI STROJ BAGAT SUPER 
SLAVICA 555 - kot nov. Telefon 
853-496. 
ITALIJANSKI OTROŠKI VOZI-
ČEK PRODAM. Globok, znamke 
Peg. Telefon 853-694. 
V NASELJU GORICA PRODAM 
NOVO HIŠO. Telefon popoldne 
854-103. 
UČITELJ NUJNO IŠČE SOBO ALI 
VZAME MANJŠE STANOVANJE V 
NAJEM. Telefon v službi 855-971 in 
doma 857-548. 

KNIN MAVČNE PREDELNE STE-
NE PRODAM. Telefon 882-811. 
OSEBNI AVTO GOLF, letnik 1978, 
garažiran, ugodno prodam. Telefon 
858-216. 

PREVZAMEM KMETIJO BREZ 
NASLEDNIKOV in prevzamem skrb 
za ostarele lastnike. Alojz Kožar. 
Kersnikova 13, Titovo Velenje. 
BARVNI TV, Gorenje velik ekran, na 
daljinsko upravljanje, star 2.5 leta. 
prodam za 700.000 din. Telefon, do-
poldan 854-432 in popoldan 858-000. 
STRANKE -OBVEŠČAMO DA BO-
MO IMELI od I. decembra odprto 
obratovalnico od 12. do 20. ure, ob 
sobotah pa od 7. do 13. ure. Naročila 
sprejemamo tudi po telefonu 853-569. 
Se priporoča atelje »M«, kozmetika 
in frizerstvo Marjana Šošič, Karde-
ljev trg 10. 

VISA ll-RE, letnik 1984, prodam. In-
formacije 062-83-874, po 17. uri. 
REZERVNE DELE ZA MINI 1000. 
1275, Golf — verige, izpušno cev, 
preklop, pečko na plin, prodam. Tele-
fon 854-235, v večernih urah. 
NEMŠKE OVČARKE, stare 8 mese 
cev, prodam. Telefon 881-029. 
JUGO 45 A, star 9 mesecev, prodam. 
Ogled popoldan, Kersnikova 1, Jen-
šterle. 

KUPIM RABLJEN HLADILNIK. 
Telefon 882-441, popoldan. 
ELEKTROMOTOR Z REDUKTOR-
JEM, ELEKTROMOTOR IN MO-
TORNO ŽAGO PRODAM. Telefon 
855-656, dopoldan. 
UGODNO PRODAM 500 komadov 
zidakov »Izoskok« in zimski gumi na 
platiščih za Diano. Telefon 853-585, 
popoldan. 

Dežurstva 

Dežurni zobozdravnik v Zdravstvenem 
domu Velenje: 

21. in 22. novembra dr. Blaženko 
Crnojevič (pri Kočevar) Šlandrova 17, 
Šoštanj. 

Od 8. do 12. ure v zobni ambulanti 
zdravstvenega doma Velenje, sicer v 
pripravljenosti na domu. 

TRGOVSKA DELOVNA 
O R G A N I Z A C I J A 

nama 
L J U B L J A N A 

Trgovska DO NAMA Ljubljana, TOZD veleblagovnica Titovo Ve-
lenje, odbor za delovna razmerja in družbeni standard 

objavl ja 
prosta dela in naloge 

A R A N Ž E R J A — za nedoločen čas. 
Pogoj i : 
— aranžerska šola 
— 3 leta v aranžerskih posl ih 
— poskusno delo 2 meseca 

Vloge in dokazi la o izpolnjevanju pogojev spre jema kadrovska 
služba TOZD, Titovo Velenje, Šaleška 21, 15 dni po objavi. Ude-
ležence objave b o m o o izbiri obvesti l i v roku 30 dni po spreje-
mu sklepa o izbiri. 

P Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, tasta, dedka in pradedka 

' ' M 
V 

Ivana Plešnika 
1911-1987 

Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, dobrim sosedom, in znancem za darovano cvetje, 

izrečeno sožalje in vsem. ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Posebna hvala sosedom Ramšaku, Hudeju, Mehu, Zofki Šramel, Gregorcu in Sredensku za 

pomoč in govornikoma Lojzki Zaleznik ter predstavniku RLV za poslovilne besede. 

Enako zahvalo izrekamo Kirurškemu oddelku Celje, duhovniku za opravljen obred, RLV, 

Iskra Delta, EKO , godbi RLV in stanovalcem Kajuhove 7 v Šoštanju. 

Ž A L U J O Č I VSI N J E G O V I . 

Nemo stojimo ob tvojem preranem grobu, 

oropani velike ljubezni in topline, 

ki si jo znala tako čudovito deliti z nami, 

z grenkim spoznanjem, 

da ti tega ne moremo povrniti. . . 

S P O M I N 

Danes, 19. 11. 1987 mineva leto žalosti in bolečine, odkar nas je zapustila 

l juba žena, mama in stara mama 

Albina Zabukovnik 

Tiho, mirno, žalostno je ob tvojem grobu, naša srca so strta od bolečine, vendar polna spomi-

nov, hvaležnosti in zahvale, kar nam je dalo tvoje plemenito srce. 

T V O J I N A J D R A Ž J I 

Dežurni veterinar na Veterinarski po-
staji Šoštanj: 

od 20. do 27. novembra — Ivo Za-
gožen, dipl. vet., Jerihova 32, Titovo 
Velenje, telefon 858-704. 

Gibanje prebivalstva 

Matično območje Velenje 

Poroka: 
Peter Zabukovnik. roj. 1957. kme-

tovalec iz Andraža nad Polzelo in 
Marija Ramšak, roj. 1967, konfekcio-
narka iz Paškega Kozjaka. 

Smrti: 
Franc Melavc, kmečki delavec iz 

Ljubije 25, roj. 1923, Alojzija Romih, 
gospodinja iz Reke 5, roj. 1914, Neža 
Vidic, upokojenka iz Prekorja 34, roj. 
1907. Karol Jeromelj, kmetovalec iz 
Šmartinskih Cirkovc, roj. 1934. Mar-
tin Konovšek, upokojenec iz Druž-
mirja 93. roj. 1909, Dušan Karel Leš-
nik, vzp. orodja, Šmartno ob Paki 36, 
roj. 1937. 

ZDRAVSTVENI 
CENTER VELENJE 

Izvršilni odbor delavskega 
sveta Delovne skupnost i 
skupnih služb 

objavlja prosta dela in naloge 

KOORDINATORJA 
PLANSKO-ANALIT-
SKE SLUŽBE 

Pogoj i : 
— diplomiran ekonomist 
— delovne izkušnje 3 leta 
— poskusno delo 90 dni 

Delovno razmerje se sklene 
za nedoločen čas s polnim 
delovnim časom. 

Pisne prijave z dokazil i o iz-
polnjevanju pogo jev naj kan-
didati pošl jejo v osmih dneh 
po objavi na naslov Zdrav-
stveni center Velenje, kadrov-
ska služba, 63320 Titovo Vele-
nje, Vodnikova 1. 

Kandidate bomo o izbiri obve-
stili v 30 dneh po končanem 
zbiranju prijav. 

GIP VEGRAD - TITOVO VELENJE 
TOZD MEHANIZACIJA 

Obveščamo da bo LICITACIJA v GIP VEGRAD TITOVO VELE-
NJE - TOZD MEHANIZACIJA, Stari t rg 35, dne 27. 11. 1987 ob 
10. uri, za naslednja odpisana osnovna sredstva: 

COLES 13/17, leto izdelave 1976 (neizpraven) izklicna cena 
20.060.000,— din, 

VALJER BW-90, leto izdelave 1972 (neizpraven) izklicna cena 
2.700.000,— din. 
AVTOBUS TAM 75 A6 — 19 sedežev, leto izdelave 1981 (neiz-
praven) izklicna cena 5.000.000,— din. 

Pravico do licitacije imajo vse pravne in f izične osebe, ki pred li-
ci taci jo vplačajo polog v vrednost i 10 % izklicne cene. Polog se 
po končani licitaciji vrne. 

Ogled osnovnih sredstev je možen od 23. 11,—27. 11. 1987 od 
1 0 . - 1 1 . ure. 

Vegrad, n. sol. o. Titovo Velenje 
Gradbeno industr i jsko podjet je 
Titovo Velenje. Prešernova 9 a 

Na osnovi sklepa komisi je za delovna razmerja TOZD Vemont , 
vabimo k sodelovanju: 

DIPLOMIRANE ING. GRADBENIŠTVA ALI 
TEHNOLOGIJE 

Pogoj : dipl. ing. gradb. ali tehnologi je 
— zaželjena praksa 
— poznavanje gradbenih materialov in tehnologi je prednapet ih 

betonov 

Nudimo takojšn jo rešitev stanovanjskega problema. 

Za dela in naloge bo delavec sprejt za nedoločen čas. 
Obvezno poizkusno delo. 

Prijave z dokazil i o izpolnjevanju zahtevanih pogojev pošl j i te v 
kadrovsko s lužbo v 8 dneh po objavi. 
Vse kandidate bomo obvesti l i v 30 dneh po opravl jeni izbiri. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, brata in dedka 

Antona Lampreta 
1926-1987 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem za tolažbo, izre-

čeno sožalje, darovano cvetje in vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na zadnji 

poti. 

Posebej hvala dr. Pirtovšku, dr. Rezarju, sosedom, G D Lokovica in ostalim društvom, Ter-

moelektrarnam Šoštanj, godbi Zarja Šoštanj, pevcem, društvu upokojencev Šoštanj, govorni-

kom za lepe poslovilne besede in župnijski cerkvi Šoštanj za opravljen obred. 

Žalujoči: žena Pepca, sin Marjan z ženo, sin Toni z ženo, vnuki Dejan, Luka in Anja, brat Jože, 
stara mama in ostalo sorodstvo. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, ata, starega ata, tasta in strica 

Anastazija Šuligoja 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ga z ljubeznijo do njega spremili 9. 11. 1987 v njegovo 

zadnje domovanje v Podkraju. Predvsem hvala moškemu pevskemu zboru iz Šmihela nad Mo-

zirjem mešanemu pevskemu zboru Svoboda in Mešanemu pevskemu zboru DU , ter godbi 

»Zarja« iz Šoštanja, govornikom KS oziroma O O Z K Edvarda Kardelja, O O Z B Levi breg, 

društva invalidov, Tovarne usnja Šoštanj in zborovodjema za prisrčne poslovilne besede ter 

vsem praporščakom. 

Iskrena hvala sosedom Stantetove 17, sodelavcem oziroma študentom Anice, Darinke, Marka 

in Janje ter vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za darovano cvetje in pomoč, ter ustno 

in pisno izrečeno sožalje. 

Zahvala velja tudi zdravstvenemu osebju Z C Velenje, bolnišnic Topolšica in Slovenj Gradec 

ter Onkološkemu oddelku Ljubljana, ki so mu lajšali trpljenje v dolgih letih bolezni. 

Sočustvovanje nam lajša težko ločitev od človeka, ki je vse svoje delo posvetil za lepše življe-

nje naše družbe, cvetje s pesmijo, ki je bila njegova velika ljubezen, naj greje hlad zadnjega 

počivališča. 

ŠE ENKRAT HVALA V S E M - VSI N J E G O V I 



Velenje:Vis Varaždin 31:26 (17:14) 

Samo zmaga 
Velenjska dekleta so končno spet zaigrala v domači dvorani in pred doma-

čim občinstvom. Kar dober mesec namreč niso mogle trenirati doma. pa tudi 
svoja prvenstvena srečanja so v tem času morale odigrati, kot gostiteljice, v Ce-
lju oziroma v Slovenj Gradcu. Na treninge pa hodile tudi v Žalec. Seveda je to 
vplivalo, da dekleta še vedno ne igrajo tako kot smo od njih pričakovali, vendar 
pa je upati, da bodo sedaj le lahko bolj nemoteno trenirale in izboljšale svojo 
igro. Srečanje ekip z dna lestvice je bilo slabo, gostje, ki so na predzadnjem me-
stu na prvenstveni lestvici in zelo resne kandidatkinje za nižjo ligo, so bile kar 
precejšen del prvega polčasa enakovreden nasprotnik, ko pa so se domače le 
malce potrudile, so si v 26. minuti priigrale razliko štirih zadetkov, v drugem 
polčasu pa so bile vseskozi nadmočne. Zadetke za Velenje so dosegle: Kralj 8, 
Cefarin 7, Golič 5, Zidar 4, Misaljevič 2, Felle, Golič in Budjinski po 1, 

V prihodnjem kolu v soboto bi morale velenjske rokometašice igrati v Zagre-
bu, vendar so tekmo s tamkajšnjo Trešnjevko preložile na naslednji teden. 

(VOS) 

Partizan:Šoštanj 25:27 (10:15) 

Odlično proti vodečemu 
Rokometaši Šoštanja so prijetno presenetili v 10. kolu, saj so nepričakovano 

osvojili obe točki proti domačemu Partizanu. Po slabi igri proti Prulam v prejš-
njem kolu, ko so v Rdeči dvorani ostali praznih rok, verjetno ni nihče pričakoval 
tako imenitne igre v Slovenj Gradcu. Šoštanjčani so resnično navdušili blizu 1000 
gledalcev s svojo igro in poskrbeli, da bo prvenstvo v nadaljevanju bolj zanimivo. 
Res da je Partizan še vedno v vodstvu, toda po tem nepričakovanem porazu zaosta-
jo drugouvrščene Prule samo za dve točki, Šoštanj pa sedaj za štiri. Igralci Šošta-
nja so dobro zaigrali v obrambi, domače igralce pa so štrli predvsem z hitrimi pro-
tinapadi. Zmaga pa je še veliko pomembnejša, saj so nastopili brez poškodovanega 
Ramšaka in Krejana. Uspešni za Šoštanj so bili: Požun 9, Vrečar 5, Štrigl 4, Les-
jak, Plaskan in Verdnik po 3. 

V soboto bo gotovo nadvse zanimiva tekma spet v Rdeči dvorani, saj se bodo ro-
kometaši Šoštanja sestali z zelo dobro ekipo Rudarja iz Trbovelj, ki je s točko 
manj (11) za Šoštanjem na petem mestu. (vos) 

Ljubljana:Rudar 2:0 (0:0) 

Znova kartoni 
Z zmago proti Rudarju z 2:0 so si domačini, glede na razplet na drugih sre-

čanjih, zagotovili naslov jesenskega prvaka. Igralci Ljubljane so bili boljši nas-
protnik, kar še posebej velja za igro v drugem polčasu, ko so v 66. in 76. minuti 
dosegli oba zadetka. Velenjčani so se znova »izkazali« z rumenimi kartoni, to-
krat sta jih namreč dobila Raukovič in Brdžanovič, prezimili pa bodo na deve-
tem mestu z 11 točkami, s tremi zmagami, petimi porazi in petimi neodločenimi 
igrami. 

Dober odpor 

Namizni tenis 
V 4. kolu tekmovanja v 1. B repu-

bliški ligi so namiznoteniški igralci 
velenjskega Tempa doma premagali 
ravenski Fužinar s" 5:4. Po dve zmagi 
sta dosegla Zadravec in Tešanovič, 

eno pa Hribernik. V 5. in 6. kolu so 
gostovali v Beltincih in Murski Sobo-
ti. V Beltincih so zmagali prepričljivo 
z 8:1, z Mursko Soboto pa izgubili s 
3:6. V zadnjih dveh kolih bodo v telo-
vadnici v Pesju gostili ekipi Sevnice 
in Krškega. 

IZ SODNIH KLOPI 

Radiokasetofona na sejmu 
rabljenih avtomobilov 

Zaradi kaznivega dejanja nedovo-
ljene trgovine je velenjska enota Te-
meljnega sodišča Celje Metki Lavov-
nik (1962) prodajalki iz Celja, izrekla 
40 tisoč dinarjev denarne kazni, odv-
zeli so ji radiokasetofona, ki sta bila 
predmet sodne obravnave in ji naloži-
li, da mora sama poravnati tudi stro-
ške sodnega postopka. 

Na takšno kazen se je Metka La-
vovnik sicer pritožila na Višje sodiš-
če, ki pa je njeno pritožbo zavrnilo 
kot neutemeljeno in potrdilo pravil-
nost sodbe na prvi stopnji. 

Metka Lavovnik je marca letos v 
Nemčiji kupila dva radiokasetofona 
(Camasonic), za vsakega je plačala 
400 nemških mark, na mejnem preho-
du v Šentilju poravnala tudi ustrezne 
carinske dajatve, vendar pa je kase-
tnika že čez dva dni pripeljala na se-
jem rabljenih avtomobilov v Titovo 
Velenje, kjer jih je želela prodati po 
220 tisoč dinarjev enega. 

Ker je s tem storila kaznivo dejanje 
nedovoljene trgovine, je morala pred 
sodnike. 

Nogometaši Elkroja so v zadnjem jesenskem kolu gostovali v Kopru in izgu-
bili z 2:0. Prvi zadetek so prejeli v 25. minuti, drugega pa v 68. iz enajstmetrov-
ke. Domačini so vse srečanje napadali, gostje pa se do konca srečanja niso pre-
dali. Igrali so športno in požrtvovalno, vendar so bili nogometaši Kopra tokrat 
boljši nasprotnik, najlepšo priložnost za vsaj častni zadetek pa so zapravili pet-
najst minut pred koncem srečanja. V jesenskem delu so na domačem igrišču iz-
gubili preveč točk, z dvema zmagama in petimi neodločenimi rezultati so se 
uvrstili na II. mesto z devetimi točkami. Od zadnjega Steklarja in predzadnje 
Izole jih ločijo le tri točke, zato jih čaka še oster boj za obstanek. 

ERA Šmartno:Branik 19:23 (12:13) 

Pomoč sodnikov 
Rokometašice ERE Šmartnega so tokrat zaigrale veliko bolje kot v prejš-

njih kolih. Po odmoru so povedle, vendar sta jih s svojimi odločitvami onemo-
gočila sodnika. Dve točki sta tako odšli v Maribor, saj je Branik zmagal s 23:19 
(13:12). V soboto se bodo v gosteh pomerile z ekipo Cerknega, s katero se bori-
jo za obstanek v ligi. 

Judo 
V soboto, 14. novembra, je bilo v 

Mariboru medklubsko tekmovanje 
pionirjev v judu za pokal Maribora. 

Na tekmovanju je sodelovalo štiri-
najst ekip slovenskih' judo klubov. 
Ekipno je z veliko prednostjo zmaga-
la ekipa Judo kluba iz Titovega Vele-

nja in tako osvojila pokal Maribora. 
Nadmoč naše pionirske ekipe se je 
kazala tudi v posamičnih bojih, saj so 
v težavnostnih skupinah Lisac, Sev-
nik in Meža osvojili prva mesta, Poto-
čnik 2. mesto in Mastnak 3. mesto. 

Vsaj za tokratno tekmovanje lahko 
rečemo, da ima Judo klub Titovo Ve-
lenje trenutno najboljšo pionirsko 
ekipo. Tone Šeliga 

Prometna nezgoda s smrtnim izidom 
— leto dni zapora 

Prometna nesreča, ki se je zgodila 
21. januarja 1985 v bližini križišča ce-
ste, ki vodi iz Šmartnega ob Paki pro-
ti križišču ceste Velenje —Šoštanj, v 
kateri je ena osebe umrla, dve pa sta 
bili težko poškodovani, je dobila epi-
log. Voznik tovornjaka vlačilca Bran-
ko Lekše iz Vira pri Domžalah, ki je 
povzročil to prometno nesrečo je bil 
obsojen na leto dni zapora, sodišče 
pa mu je izreklo tudi varnostni ukrep 
prepovedi vožnje motornih vozil C in 
E kategorije za čas šestih mesecev. 
Takšno kazen mu je naložilo Višje so-
dišče, kamor se je Lekše pritožil na 
sodbo velenjske enote celjskega Te-
meljnega sodišča, ki mu je sprva nalo-

žilo višjo kazen. 
Šlo je za prometno nesrečo, ko je 

Lekše vozil vlačilec po cesti iz Šmart-
nega ob Paki proti križišču s cesto Ve-
lenje—Šoštanj, ker pa hitrosti ni pri-
lagodil razmeram na cestišču in teži 
tovora, naenkrat vozila ni obvladal, 
začelo ga je zanašati, zapeljal je na 
nasprotni vozni pas, kjer je v tistem 
trenutku pravilno vozil R-4 Stanislav 
Drev iz Vinske gore. Voznik je za po-
sledicami prometne nezgode umrl. 

Sodišče je spoznalo, da je Lekše 
grobo kršil pravila o opremljenosti in 
tehnični usposobljenosti vozil, še po-
sebno vozil najtežje kategorije. 

MILIČNIKI SO ZAPISALI 
NI PRIŽGAL LUČI 

Na Šaleški cesti, nasproti stavbe 
občinske skupščine seje pripetila 14. 
novembra okoli 17. ure huda promet-
na nesreča. 

Iz smeri Šaleška je pripeljal voznik 
osebnega avtomobila CE 174-527 
Alojzij Ergeta. Na vozilu ni imel pri-
žganih luči, poleg tega pa je vozil po 
levi strani. Nasproti vozeči voznik av-
tobusa CE 180-093 Viktor Lukše ga ni 
opazil in prišlo je do čelnega trčenja, 
pri čemer je dobil voznik Ergeta hude 
telesne poškodbe, nastala pa je tudi 
velika materialna škoda. Trčenje je 
bilo tako silovito, da so morali osebni 
avtomobil razžagati, da so rešili po-
škodovanega voznika. 

Z LONCEM GA JE PO GLAVI 
V svojem stanovanju sta se 11. no-

vembra dopoldne prepirala Maruša 

H. in Silvo H. Med prepirom je Ma-
ruša mahnila Silva z loncem po glavi 
in to tako močno, da je moral iskati 
zdravniško pomoč. 
KRŠILI SO JAVNI RED IN MIR 

V gostilni Verdelj v Titovem Vele-
nju so se 9. novembra v zgodnjih ve-
černih urah sprli Antonija Š., Franc 
V. in Stanko Ž. Slednjega sta Antoni-
ja in Franc tudi pretepla. Za dejanje 
se bodo morali vsi trije zagovarjati 
pri sodniku za prekrške. 

12. novembra seje malo po polnoči 
vrnil Ibrahim F. vinjen dornov. Začel 
je pretepati Halimo I. s katero živi v 
skupnem gospodinjstvu. Med prete-
pom jo je tudi napodil z doma. Posre-
dovali so miličniki, ki so ga pridržali 
do iztreznitve. Verjetno pa ga to ni 
izučilo, saj je Halimo ponovno prete-
pal 14. novembra dopoldne. Za svoji 
dejanji se bo seveda moral zagovarja-
ti pri sodniku za prekrške. 

Malo po 14. uri je prišel 12. novem-
bra vinjeni Hazim M. v Delavski 
klub, kjer mu alkohola niso hoteli po-
streči. To pa je bil tudi vzrok za nje-
govo razgrajanje in nedostojno obna-
šanje. Posredovali so miličniki, ki so 
ga na Postaji milice pridržali vse do 
iztreznitve. 

Podoben dogodek so miličniki za-
beležili naslednji dan, ko je prav tako 
vinjeni Ibro H. zahteval pijačo v bife-
ju Prehrana na Stantetovi cesti. Ker je 
ni dobil, si jo je nosil iz trgovine, vse 
dotlej, ko so mu to preprečili milični-
ki in mu za naslednjih nekaj ur pre-
skrbeli prostor, kjer ni nikogar motil. 

DELOVNA NEZGODA V GORE-
NJU 

Malo po pol enajsti uri se je pripe-
tila 10. novembra, v tozdu Galvana, v 
Gorenju delovna nezgoda. Nepravil-
no naložen voziček, se je prevrnil na 
Viktorja Smrekarja, 1972, pri čemer je 
dobil ta lažje telesne poškodbe. 

UKRADEL DENARNICO 
Iz žepa suknjiča je 12. novembra 

neznanec ukradel denarnico z okoli 
200 tisoč dinarjev Francu P., med 
tem, ko je ta pomerjal suknjič v trgo-
vini Center na Rudarski cesti. 

IZ GARAŽE IZCINIL ŠTEDILNIK 
Iz skupnih garaž na Foitovi 2 v 

Titovem Velenju je 13. novembra izgi-
nil štedilnik Mihaela J. Storilec še ni 
znan. 

TATVINI KOLES Z MOTORJEM 
Zadnji teden so zabeležili velenjski 

miličniki dve tatvini koles z motor-
jem. 9. novembra dopoldne je izginilo 
motorno kolo Nika J. Parkiranega je 
imel pred pošto. 13. novembra pa je 
ostal brez svojega vozila Jože J. iz Šo-
štanja. 

VLOM V OSEBNI AVTOMOBIL 
Neznanec je 15. novembra vlomil v 

osebni avtomobil Idrizija V., parkira-
nega na Cankarjevi cesti. Odnesel je 
avtoradijski sprejemnik s kasetofo-
nom. 

MALA ANKETA Decembra bodo sejem ponovili 
Cene, cene, cene. Njihovemu nevz-

držnemu naraščanju skorajda ne sle-
dimo več. Ne prizanesejo nikomur. 
Ne osnovnim življenjskim potrebam, 
kaj šele konjičkom, ki so sestavni del 
življenja vsakega izmed nas. Eden 
takšnih je smučanje. Postal naj bi vse-
Ijudska oblika rekreacije. Toda, ob ta-
ko visokih cenah opreme, smučarskih 
kart se bo v prihodnje gotovo z njim 
ukvarjalo manj ljudi kot do sedaj. Da 
bi vendarle lahko tisti, ki jim smuča-
nje veliko pomeni, uskladili možnosti 
in želje, prve snežinke in bližajoča se 
sezona so bili glavni razlogi za orga-
nizacijo smučarskega sejma v Rdeči 
dvorani. Prejšnji petek, soboto in ne-
deljo so ga pripravili člani smučarske-
ga kluba iz Titovega Velenja. 

Sejem bil je živ pogosto opišemo 
dogodke, kjer se stalno nekaj dogaja, 
kjer eni kupujejo, drugi prodajajo, 
kjer je zbranih veliko ljudi . . . Tudi 
za smučarski sejem veljajo prav te 
ugotovitve. »Sejem je uspel. Kljub te-

mu, da zanj vsi niso vedeli. Obiskalo 
ga je okrog 3200 ljubiteljev smuča-
nja,« sta zadovoljna zatrjevala člana 
smučarskega kluba Velenje Jože Silo-
všek in Martin Anderlič.»Povpraševa-
nje po stari, toda dobro ohranjeni 
smučarski opremi, je bilo precejšnje. 
Sploh dobro so menjale lastnike otro-
ške stvari. Cene niso bile pretirane. 
Vsaj za 80 odstotkov so bile nižje od 
novih. Na sejmu je sodelovala tudi 
Nama, ki je obiskovalcem ponujala 
novo opreme ter nekateri obrtniki. 
Sejem smo popestrili še s komisijsko 
prodajo smuči in čevljev, zbor učite-
ljev in vaditeljev je pomagal kupcem 
opreme s strokovnimi nasveti, vrteli 
filme o smučanju, nekateri naši člani 
pa so pokazali, kako je treba smuči 
vzdrževati in mazati. Skratka, zado-
voljni smo organizatorji. Upamo, da 
tudi obiskovalci, kupci in prodajalci. 
Sejem je pokazal, da bi morali take in 
podobne stvari v Titovem Velenju 
večkrat organizirati. Zato v klubu raz-

mišljamo, da bi prihodnje leto trajal 
sejem dalj časa, in da bi ga razširili. 
Seveda pa je vprašanje visoka najem-
nina. Kakorkoli že, letos bomo sejem 
še ponovili, in sicer 18. ter 19. decem-
bra, če bo Rdeča dvorana prosta. Pri-
čakujemo, da bo takrat že zapadel 
sneg, in da bodo tisti, ki opreme še ni-
majo ali jo nameravajo prodati, to 
storili tokrat.« 

Mudili pa smo se tudi med proda-
jalci. Kazimir Ružički: »Ostali so mi 
samo še smučarski čevlji, smuči pa 
sva s sinom prodala. Če jih ne bova 
tokrat, jih bodo na prihodnjem sej-
mu. Povpraševanje po stari opremi je 
veliko. To je povsem razumljivo, saj 
so cene nove opreme pretirano drage. 
Imam tri otroke, vsi trije smučajo. 
Nakup nove opreme bi bil za družin-
ski proračun prevelik zalogaj. Zato se 
bom sprehodil po sejmu in zanje ku-
pil rabljene stvari. Sicer pa je treba 
pohvaliti organizatorje, da so sejem 
pripravili tako zgodaj.« 

Mojca Saje: »Danes ponujam vso 
smučarsko opremo, ki sem jo imela. 
Odločila sem se namreč, da ne bom 
več smučala. Bojim se poškodb, pa 
tudi nisem več tako navdušena nad 
tovrstno rekreacijo. Smučati sem se 
naučila v šoli v naravi. Sejem je >do-
bra< stvar, le kupci preveč znižujejo 
cene. No, smuči sem že prodala, pu-
loverji in smučarski čevlji pa zaenkrat 
še čakajo novega lastnika.« 

Zoran Mikulec: »Kakor kdaj. Vča-
sih kupim rabljeno, zopet drugič no-
vo opremo. Danes prodajam svoje in 
bratove stvari, tri pare smuči in če-
vlje. Ne bom več smučal, ker je vse 
predrago. Sicer pa se ukvarjam še z 
drugimi konjički. Poznajo se visoke 
cene nove opreme, saj je zanimanja 
za rabljeno veliko. Vse to kaže na to, 
da so takšni sejmi potrebni. Če danes 
ne bom imel sreče, bom poskušal 
opremo prodati na prihodnjem sej-
mu.« 

tap, vos 

Odbojka 
V E L I K A B O R B E N O S T 

Odbojkarji Topolšice so na go-

stovanju pri drugouvrščeni ekipi 

v Kamniku izgubili z 1:3 (18, — 

7, 0, 3). Zlasti v prvih dveh nizih 

so se izkazali z odlično igro na 

mreži in v Polju, kasneje pa je 

odločila boljša telesna pripra-

vljenost domačinov, saj so tretji 

in četrti niz dobili brez težav. Ze 

v sredo so se doma pomerili v za-

ostalem srečanju z vodilno ekipo 

Mislinje, v soboto pa bodo igrali 

znova doma, tokrat s sosedom 

na lestvici, moštvom Izole. 

D O B R O LE NA ZAČET-

KU 

Odbojkarice Topolšice—Kaju-

ha so na gostovanju v Ljubljani 

izgubile z ekipo Krim z 1:3 ( I I , 

- 9, - 8, - 10). Gostje so pre-

senetile v prvem nizu, ki so ga po 

enakovredni igri dobile, kasneje 

pa je prišla do veljave večja izku-

šenost domačink, ki so z odlični-

mi servisi in dobro igro na mreži 

zanesljivo zmagale. V prihod-

njem kolu bodo igrale doma s 

Partizanom iz Črnuč. 

D O M A Č E V E L I K O 

B O L J Š E 
V srečanju z vodilno ekipo Ro-

goze v gosteh so igralke Ljubne-

ga izgubile z 0:3 (— 5, — 9, 

— 10). Odl ična domača ekipa je 

bila premočan nasprotnik, če-

prav so se gostje dobro upirale v 

drugem in tretjem nizu. V na-

slednjem kolu bodo Ljubenke 

znova igrale z eno vodilnih ekip, 

tokrat doma s Krimom iz Lju-

bljane. 

Šah 
Šahisti Velenja so tudi po četrtem 

kolu neporaženi. Drugi rezultati četr-
tega kola: ŠŠD Velenje:Rudar Trbo-
vlje 3,5:2,5. Krško:Celje 3:3, Fužinar 
Ravne :Slovenj Gradec 2:4, Zagor-
je:Brežice 3:3. Po četrtem kolu vodi 
Slovenj Gradec 7 (15,5), 2. Velenje 7 
(14,5), 3. Celje 5 (13.5), 4. Krško 4 
(11,5), 5. Fužinar Ravne 3 (11,5), 6. 
Zagorje 2 (10,5), 7 — 8 Brežice ter Ru-
dar Trbovlje 2 (9,5). V petem kolu bo-
do velenjski šahisti gostovali v Slo-
venj Gradcu, kjer se bodo v derbiju 
kola srečali z domačimi šahisti. 

Izvršni odbor hkrati obvešča svoje 
člane, da bo letna skupščina društva 
26. novembra ob 17. uri v igralnih pro-
storih. Ljubitelji šaha vabljeni. Š. C. 

PRIREDITVE 0 PRIREDITVE 
K U L T U R N I C E N T E R I V A N N A P O T N I K 

G R U N T O V Č A N I v Šoštanju in Šmartnem ob Paki 
V petek 20. novembra oh 17.1)0 bodo \ d o m u kulture Šoštanj gostovali po-

pularni Grun tovčan i z gledal iško komed i jo »V Grun tovcu tudi devize drsi jo«. 

Igrali bodo : Mart in Sagner-Dudek. Smil jka Bencet-Regica. Zvon im i r Ferenčič-

Cinober . M laden Šerment-Presvetli. Euden Frankov ič predsednik krajevne 

skupnosti Gruntovec. 

Vstopnice po 2.000 din prodaja jo v d o m u kulture Šoštanj od 10.00 do I 1.00 

ter eno uro pred predstavo. 

V Šmartnem oh Paki bo predstava ob 19.30. Vstopnice proda ja jo v trafiki 

in eno uro pred predstavo. 

Koncert Rudarske godbe 

Napovedan i koncert Rudarske godbe ho 26. novembra 19X7 ob 19.30 in ne 

27. novembra, kot je b i lo prvotno napovedano . Koncert bo v okviru praznovan j 

ob Dnevu republike. 

Opera Nabucco 
Obisk operne predstave Nabucco dne 28. I I . je razprodan. Zaradi velikega 

zan iman ja bo 25. decembra ponovno organiziran obisk te pri l jubl jene opere. 

Prijave že sprejemamo. 
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Jože Silovšek, Mart in Anderlič, Kazimir Ružički, Mojca Saje, Zoran Mikulec 

REDNI KINO VELENJE 

Četrtek, 19. 11. ob 18. in 20. uri K L O Š A R Z BEVERLY H1LLSA 

— ameriški, komedija. V gl. vi.: Nick Nolte. 

Petek, 20. I I . ob 18. in 20. uri AVTOSTOPAR - ameriški, triler. 

V gl. vi.: Rutger Hauer. 

Petek, 20. 11. ob 10. uri ter sobota in nedelja, 21. in 22. I I . ob 16., 

18. in 20. uri N O R O O D P O S L A N S T V O IV - avstralski, akcijski. V 

gl. vi.: Sam Hui. 

Ponedeljek. 22. I I . ob 10. in IS. uri AVTOSTOPAR ameriški, 

triler. 

Ponedeljek, 22. I I . ob 20. uri ter torek, 23. 11. ob 18. in 20. uri 

DEKLETA ZA U Ž I V A N J E - nemški, erotski. 

Sreda, 25. I I . ob 10., 18. in 20. uri P R I S M U K N J E N A POLICI-

JA — ameriški, akcijska komedija. V gl. vi.: l.orin Drevfuss. 

FILMSKO GLEDALIŠČE 

Ponedeljek, 22. I I . ob 20. uri TAM , KJER R E K A P O T E M N I 

akcijska drama. 

Režija: Christopher Cain. Vloge: Charles Durning, Alesandro 

Rabelo. 

F.den najlepših filmov v letu 1986 je preprost, čist film o dečku ki 

predstavlja naravo, nepokvarjeno živ ljenje, poštene in iskrene odnose 

z l judmi, na drugi strani pa je svet civilizacije, ki vse te vrednote zane-

marja kjer uspeva le spletkarjenje, nasilje in moč. 

KINO DOM KULTURE 

Četrtek, 19. I I . ob 20. uri AVTOSTOPAR ameriško-kanadski, 

srhljiv ka. 

KINO ŠOŠTANJ 

Sobota. 21. I I . ob 18. uri D IVJ I O T R O K - ameriški, avanturi-

stični. 

Nedelja. 22. I I . ob 18. uri K L O Š A R Z BEVERLY H1LLSA -

ameriški, komedija. 

Nedelja. 22. I I . ob 19.30 uri AVTOSTOPAR ameriško-kanad-

ski, srhljiv ka. 

Ponedeljek. 23. I I. ob 19.30 uri N O R O O D P O S L A N S T V O IV -

avstralski, akcijski. 

Sreda, 25. I I . ob 19.30 uri D E K L E T A ZA U Ž I V A N J E - nem-

ški, erotski. 

KINO ŠMARTNO OB PAKI 

Petek, 20. I I. PREDSTAVA O D P A D E ! 

Torek. 24. I I . ob 19. uri AVTOSTOPAR ameriško-kanadski, 

srhljiv ka. 

KINO KONOVO 

Sreda, 25. I I. ob IS. uri TAM. KJER R E K A POTEMNI ame-

riški. 

K I N O VELENJE SI P R I D R Ž U J E P R A V I C O D O SPREMEM-

BE P R O G R A M A . 

S T I S K A R N A 

petek, 20. novembra ob 20. uri 

F I L M I IN P E S M I O P R E M O G U 

(f i lmsko literarni večer / M i l a nom Mar ičem in Petrom Rezmanom) 

program: F I L M I : N A R O B U (velenjski provizori j i ) 

V E Č P R E M O G A . V E C E N E R G I J E 

P E S M I : P E S M I IZ P R E M O G A 

Vabl jeni , vstopnine n i ! 


